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1 Puteți să vă așezați. Pare ca venind acasă...să vin înapoi...noi... 

Auzind acolo de la păstorul vostru minunatele lucruri pe care Domnul le-a 

făcut aici la biserica de-acasă de când am fost aici...A spus că voi aproape 

ați avut o trezire constantă de revărsare a Duhului Sfânt. O, nu este minunat 

să atingi timpul lui Dumnezeu, doar timpul potrivit? Doar ne face ceva. 

Ei bine, am avut unul la tabernacol. Am avut o serie de subiecte, vă 

spun, despre ultimele șapte epoci ale bisericii și o, vai. Când am terminat, 
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duminica trecută cu al 4-lea capitol din Apocalipsa...Adunarea mea era 

cam---cam patru sute de oameni sau trei sute și cincizeci, așa ceva și eu... 
2 În timp ce eu vorbeam și am chemat linia de rugăciune și vorbeam 

despre reflecția din gloria Shekinah pentru stele, spre---stele, spre marea 

de sticlă, unde erau spălate jertfele, voi știți, care reprezintă păcătoșii, apele 

de separare... 

Și în timp ce vorbeam despre aceea și am schimbat apoi să mă rog 

pentru bolnavi, Îngerul Domnului a venit chiar jos înaintea tuturor, s-a dus 

și a stat acolo în colț. Și trei sute de oameni sau mai mult au stat și au privit 

la El timp de cincisprezece minute, strigând, plângând și lăudând pe 

Dumnezeu. Toți au privit. Pentru prima dată când El a venit vreodată așa 

înaintea bisericii noastre: doar a intrat drept înăuntru și s-a mutat chiar 

acolo și a stat acolo. 

Am spus: „Puteți voi vedea asta?” Fiecare a început să țipe și să 

leșine. Și acolo era asta---acea mare Lumină chihlimbarie a Stâlpului de 

Foc, doar tot așa de perfect în jur, stând acolo. Apoi El a început să se 

umbrească El Însuși și a umbrit fiecare din acele epoci ale bisericii întocmai 

în felul în care eu le-am învățat, în acel Stâlp de Foc. Dumnezeu știe că 

acela este adevărul aici înaintea Bibliei Sale. Că...El...Noi trăim în timpul 

sfârșitului, cu siguranță. 
3 O, eu sunt atât de bucuros că profetul a promis că va fi lumină la 

timpul serii. În această oră când este atât de întunecos în lume și să știm 

că trăim și umblăm în Lumină, Lumina pe care El a promis că El o va 

face...A promis că El va face și iată-ne, oameni privilegiați în seara aceasta, 

să ne bucurăm de acele lucruri la timpul sfârșitului. 

Acum, amintiți-vă, biserica nu va fi... Nu va fi ceva măreț, măreț, 

mare. Este întotdeauna, prin fiecare epocă, doar în minoritate, doar puțini... 

Și în perioada Epocii Întunecate ea aproape nu mai era deloc. Și apoi ea 

merge din nou în această epocă aici, în epoca bisericii Laodiceea. 

Fratele Jack m-a invitat să predic acele șapte epoci ale bisericii 

cândva. Sper să am o șansă s-o fac. O, noi desigur ne-am bucurat acasă 

de asta. Cum Duhul Sfânt ne-a binecuvântat. 
4 Și acum ne ducem la Beaumont de-aici și mai departe pe coasta de 

vest și venim înapoi și ne ducem în Ohio, apoi în jos prin Virginia și Carolina 

de Nord; venind înapoi de-acolo mergem la Bloomington, Springfield, 

Chicago; apoi plecăm de-acolo și mergem spre Columbia Britanică de 

Nord, Fortul Sfântul Ioan și Grand Prairie, Dawson Creek și pe-acolo. Și 
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sper să ajung înapoi prin iunie, cu voia Domnului, să...După șase luni apoi, 

să ajung la timp pentru străinătate, poate, cu voia Domnului, la acel timp. 
5 Acum, suntem fericiți să fim aici în seara aceasta și să vedem așa 

de mulți afară și fețe strălucind și inimi deschise și...Doar un timp minunat, 

nu-i așa? Suntem sub așteptări în seara asta; eu sunt, ca Domnul să ne 

facă cunoscut în seara aceasta puterea Lui și gloria, să ni se arate pe El 

Însuși nouă. Și indiferent ce va face El sau nu va face, noi Îl vom crede tot 

la fel. 
6 Eu tocmai am plecat de la o femeie venită din Germania. Acum 

câteva săptămâni, ea a pierdut un copilaș. Și ea stătea aproape de 

California, unde ei au adus înăuntru un copilaș care era mort, a murit într-o 

dimineață pe la ora trei sau patru. Părinții au condus mașina toată ziua și 

era cam ora trei, patru, cinci, da, cam ora șase după masa, mama stătea în 

mașină în spate, ținând acest mic trup rece în brațe. Și când ei au ajuns la 

locul unde eram eu, San Bernardino, ei au luat copilașul, l-au adus unde 

stăteam eu. Și eu am spus: „De câtă vreme este mort copilașul?” 

Ea a zis: „Din această dimineață, devreme.” 

Și am luat mica formă rece. El era deja țeapăn. Și acești oameni 

care stăteau primprejur... L-am ridicat în brațele mele, am început să mă 

rog prețiosului nostru Domn. Am simțit cum copilașul se încălzea. Doar am 

continuat să-l țin, doar câteva minute și el a început să dea din picioare, 

plângând. L-am înapoiat mamei lui. Astfel atunci când... 
7 Acum, vedeți, noi nu facem acele lucruri cunoscute. Vedeți, lucrul 

cu asta este, există prea mult---prea mult farmec astăzi în ale noastre...Noi-

--noi încercăm să avem un mare ceva să facem reclamă la ceva. Nu, asta 

nu este pentru aceea. Lumea nu va primi asta oricum. El vine la biserică. 

Aceea este pentru biserică, oamenii lui Dumnezeu. Aceste lucruri 

strălucitoare nu lucrează în Împărăția lui Dumnezeu. Oamenii vor fi 

surprinși când află cine sunt credincioșii și cine nu. Va fi cum a fost când a 

venit Ioan. Prima venire a lui Isus, era Ana, la templu și Ioan Botezătorul și-

--și doar câțiva care cu adevărat erau credincioși, cu adevărat au primit 

asta. Acum, noi așteptăm venirea Lui. 
8 Această mamă care stătea acolo, ea... Copilul ei a murit în 

Germania. Soțul ei era un capelan. Și ei au telefonat de la mare distanță 

cam de cinci ori de-a lungul zilei și nopții să-mi ceară să vin, au spus că ei 

știau că Dumnezeu va învia acel copilaș. Am spus: „Lăsați-mă să merg să 

mă rog,” și m-am dus și m-am rugat, m-am rugat în acea după amiază, în 

acea noapte. 
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Și eu vă voi arăta dacă doctorii cred sau nu. Când ea i-a dat deja 

doctorului cartea mea s-o citească, despre...eu cred, numită: „Un Profet 

Vizitează Africa”, sau așa ceva. Și când...Ea a spus: „Dumnezeu va învia 

copilul.” Mica mamă a spus: „Dumnezeu va învia copilul.” Și copilul a fost 

mort înainte ca ei să știe asta, cam de patru sau cinci ore. Astfel că ei au 

trimis vorbă tatălui jos la baza unde era el. Și copilul era mort, a murit 

noaptea. 

Și doctorul a spus: „Este în regulă. Vă spun ce voi face.” A spus: 

„Mă voi strecura și voi porni înapoi oxigenul.” Și el a lăsat copilul să stea 

acolo pentru două zile cu oxigenul pornit, așteptând. Și eu eram aici 

rugându-mă. Ei urmau să mă ducă în zbor cu un avion cu reacție. Puteam 

pleca de-aici cu un avion cu reacție al armatei și să fiu înapoi în aceeași zi, 

spre Germania. 
9 Și într-o dimineață, cam pe la lumina zilei m-am sculat și soția s-a 

dus afară din cameră și...ea a plecat din cameră. Eu tocmai mă trezisem și 

stăteam acolo un pic. Chiar am auzit Ceva venind în cameră și m-am uitat. 

Acolo era Ceva mișcându-se în cameră. Și eu am sărit în sus și am spus:  

„Doamne, ce ai vrea Tu ca slujitorul Tău să știe?” 

A spus: „Să nu mustri aceea. Aceea este mâna Domnului.” Vedeți?      

Așa că am chemat-o la telefon. A spus: „Nu. Dumnezeu a chemat  

copilul vostru.” 

Și când ea a venit la noi să ne vadă, noaptea...Am lăsat-o acasă 

când am plecat ieri. Ea a zis: „Ce-a fost asta, frate Branham? Slăbiciunea 

credinței mele---mele?” 

Am spus: „Tu ai mare credință. Te-ai rugat pentru copilul tău, tu și 

soțul tău ați ținut strâns de asta: „Dumnezeule, învie acel copil,” și El a 

refuzat s-o facă pentru că El știe ce este mai bine și voi încă Îl iubiți, aceea 

este credință adevărată. Oricine, poate avea credință, când munții se mută 

și lucruri de felul acesta, dar lasă asta să meargă invers o dată și să vedeți 

cum lucrează asta, atunci este când tu dovedești dacă ai credință sau nu. 

Fiecare fiu care vine la Dumnezeu trebuie pedepsit și încercat de 

Dumnezeu. Astfel amintiți-vă, încercările noastre lucrează răbdare și 

răbdarea lucrează speranță și așa mai departe. Așa că noi doar ne ținem 

strâns de Dumnezeu. Indiferent dacă El ne binecuvântează sau nu, noi 

suntem chiar acolo să-L credem oricum, pentru că El a promis-o. Și să 

vedem cum El face... 
10 Acum, înainte ca noi să ne apropiem de subiect prin citirea 

Cuvântului... Deoarece credința vine prin auzire, auzirea Cuvântului lui 
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Dumnezeu. Și acum eu nu vreau să fiu prea lung pentru că fratele Jack, 

când mi-a telefonat și mi-a cerut să vin pe aici în acest fel (ceea ce eu am 

fost fericit s-o fac), a spus că ei aveau niște oameni bolnavi care voiau să 

se facă rugăciune pentru ei. Astfel, ei bine, noi ne-am gândit că vom face 

aceea, apoi voi vorbi pentru puțin timp către voi înainte să ne rugăm pentru 

oamenii bolnavi. Și l-am trimis pe Billy în seara aceasta. El a spus că a 

distribuit cartonașe de rugăciune, astfel că dacă era o mulțime mare 

înghesuită, păi, noi îi vom chema după cartonașele de rugăciune. Și nu, noi 

nu trebuie să facem asta. 

Astfel, înainte ca să ne apropiem de Cuvântul Lui, să ne apropiem 

de El doar pentru un moment de rugăciune. 

Ar fi vreunul căruia i-ar place să fie amintit în această rugăciune în 

seara aceasta? Dumnezeu să vă binecuvânteze. Dumnezeu să vă 

răspundă la rugăciunile voastre. El cunoaște nevoile voastre. Acum, cu 

capetele voastre aplecate, mă întreb dacă este un păcătos, bărbat sau 

femeie, băiat sau fată căruia i-ar place să zică: „Amintește-mă, frate 

Branham, înaintea lui Dumnezeu în seara asta așa cum te rogi.” Ați vrea să 

vă ridicați mâinile? Dumnezeu să te binecuvânteze. Dumnezeu să te 

binecuvânteze. Dumnezeu să te binecuvânteze. Mulți, peste tot în clădire, 

cam zece-cincisprezece mâini ridicate, păcătoși. 

Unii fără Lumina lui Dumnezeu în sufletele lor prin Duhul Sfânt, ați 

vrea să vă ridicați mâna, spuneți: „Amintește-mă, frate Branham.” 

Dumnezeu să vă binecuvânteze. O, doar mâini pretutindeni. 
11 Tatăl nostru ceresc, noi ne apropiem de tronul Tău de har și milă. 

Venim cu umilință în numele lui Isus pentru că noi suntem siguri că El ne 

va auzi, căci El a spus: „Voi cereți Tatălui orice în Numele Meu, Eu voi face 

aceea.” Astfel, aceea este promisiunea, care noi știm că este adevărată. 

Nu contează cât de mult necredința noastră împiedică aceasta totuși este 

adevărată. Așa că noi credem în seara aceasta cu tot ce este înăuntrul 

nostru, că Tu ne auzi. 

Noi credem că Tu ești aici și că Tu vei răspunde rugăciunilor 

noastre. Mai ales pentru acei păcătoși care și-au ridicat mâinile, fie ca ei să 

vadă Lumina lui Dumnezeu în seara aceasta. Fie ca acest altar să-i afle 

așezați, prosternați pe el, implorând după milă pentru sufletul lor păcătos. 

Acordă asta, Doamne, eu mă rog pentru aceia care nu au Duhul Sfânt în 

viața lor să-i călăuzească. Fie ca Dumnezeu să vină în acel turn de control 

în seara aceasta și să preia controlul, călăuzind lumina lor și viața lor în 
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această oră întunecoasă, când s-a ajuns la un timp când națiunile nu știu 

ce să facă. 

Dar Tu ești Calea, Adevărul și Viața. Noi suntem așa de bucuroși că 

Te-am aflat cândva, Doamne, cu ani în urmă, atât de prețios pentru inima 

noastră. Tu ești un Ajutor prezent în timp de necaz. Eu mă rog pentru ei, 

pentru fiecare, ca ei să fie umpluți cu Duhul Sfânt în seara aceasta. 

Binecuvântează bolnavii și suferinzii care sunt în clădire și în afara 

clădirii, convalescenți sau orice pot ei fi. Cerem milă pentru ei, Tată. 
12 Acum, noi am cere ca Tu să binecuvântezi această biserică; 

continuă s-o binecuvântezi. Noi vrem să-Ți mulțumim pentru ceea ce faci 

Tu pentru acest trup local de-aici de credincioși, acești oameni sfințiți, 

evlavioși care se tem de Numele Tău, Doamne și cred că Tu vei veni într-o 

zi să ne primești. Chiar dacă noi vom dormi în țărână, aceea nu va 

împiedica, căci trâmbița lui Dumnezeu va suna și morții în Cristos vor învia 

mai întâi. Noi vom merge oricum. Moartea nu ne poate opri. Nimic nu ne 

poate împiedica de la întâlnirea cu El. 

O, Dumnezeule, noi suntem așa de bucuroși să avem Sângele lui 

Isus aplicat sufletelor noastre, Duhul Lui locuind înăuntrul nostru. Ne rugăm 

acum ca Tu să ne faci pe fiecare din noi cetățeni ai Împărăției în seara asta. 

Dumnezeule, vindecă bolnavii și suferinzii. Primește glorie pentru Tine 

Însuți! 

Așa cum ne apropiem de cuvântul Tău acum pentru un mesaj la 

această adunare care așteaptă. Unii așteaptă să fie binecuvântați, unii 

așteaptă să fie umpluți, unii așteaptă să fie vindecați, unii așteaptă să fie 

salvați, lasă ca Duhul Sfânt să ne slujească fiecăruia dintre noi, Doamne, 

potrivit cu nevoile noastre. Și nevoia mea adâncă acum ești Tu, Doamne. 

Vino și vorbește-ne, o, Dumnezeule și lasă Duhul Sfânt să se miște peste 

Cuvânt așa cum El s-a mișcat peste apă la început și să spună: „Să fie 

lumină,” așa cum Cuvântul merge înainte căci noi cerem asta în Numele lui 

Isus. Amin. 
13 Să citim, dacă vouă v-ar place să notați asta... Și eu am fost obișnuit 

în ultimele câteva săptămâni să vorbesc și să notez porțiuni din Scripturi și 

eu am cam patru pagini din ele aici. Eu nu știu cum voi ajunge vreodată la 

ele. 

Dar, dacă v-ar place să faceți asta, păi, voi sunteți mai mult decât 

bineveniți. Eu cred uneori acum că sfârșitul este atât de aproape, eu m-am 

gândit că poate eu doar voi învăța puțin asupra subiectului. 



M E S I A                                                   7 
Voi ați putea întoarce la Sfântul Ioan, capitolul întâi. Și noi am vrea 

să citim prima Scriptură din capitolul 1 și a doua citire de Scriptură din 

capitolul al 4-lea din Sfântul Ioan. Sfântul Ioan capitolul 1 și versetul al       

40-lea din capitolul 1. Citim până la versetul al 43-lea. Și al 4-lea capitol, 

noi începem de la versetul al 24-lea, 25-lea și al 26-lea verset. Capitolul 1, 

versetul al 40-lea... 

 

 Unul din cei doi care l-au auzit pe Ioan vorbind și l-au 

urmat, a fost Andrei, fratele lui Simon Petru. 

 El l-a aflat mai întâi pe fratele său Simon și i-a spus: 

„Noi l-am aflat pe Mesia, care, fiind tradus este 

Cristosul.” 

 Și l-a adus la Isus. Și când Isus l-a privit, el a spus: „Tu 

ești Simon, fiul lui Iona: tu te vei numi Chifa, care prin 

interpretare, este O piatră.” 

 

Și al 24-lea verset din capitolul al 4-lea, noi citim aceasta. 

 

 Dumnezeu este Duh: și cei care I se închină trebuie să i 

se închine în duh și în adevăr. 

 Femeia i-a spus: „Eu știu că Mesia vine care este numit 

Cristosul când el va veni, el ne va spune toate lucrurile.” 

 Isus i-a spus: „Eu care îți vorbesc sunt Acela.” 

 

Vreau să iau un cuvânt din cinci litere de-acolo pentru un text:          

M-e-s-i-a, Mesia. 

Vreau ca subiectul meu în seara aceasta să fie în jurul Cuvântului 

„Mesia.” Cuvântul însuși înseamnă „Cel Uns,” sau ar putea fi folosit ca 

„Regele Uns.” Și el de asemenea înseamnă „Cristos.” Dar noi îl vom folosi 

mai întâi în acest gând: „Regele Uns.” 
14 El apare prima dată în Geneza 3:15, dacă vreți să notați unele 

Scripturi, sămânța promisă a femeii care urma să fie Cel Uns. Prin toate 

Scripturile, toți profeții vorbesc despre Acel care vine, Regele uns. Îmi place 

acel cuvânt: „uns,” Dumnezeu ungând pe Unul. Și El trebuia să fie un Rege 

care urma să conducă Israelul la libertate din toate națiunile și să-i facă 

cârmuitori peste națiuni. Regele uns trebuia să facă aceea. 

Eu cred că Isus din Nazaret a împlinit fiecare descriere despre care 

au vorbit toți profeții să fie Mesia. Eu cred că în Isaia 9:6... Când Israel a 
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cerut un semn, Dumnezeu a spus: „Eu le voi da un semn veșnic,” un 

semn...un semn etern, unul care va fi pentru totdeauna. A spus: „O fecioară 

va fi însărcinată.” Acela va fi un semn. „Și cel care se va naște din ea, 

Numele Lui va fi chemat Sfătuitor, Prinț al Păcii, Dumnezeu puternic și Tată 

Veșnic.” Și eu cred că Isus a îndeplinit fiecare descriere a fiecărei 

promisiuni pe care Iehova a făcut-o ca Rege care vine și ca Mesia. 

Nu contează cât de măreț... Mulți au crezut că El a fost învins în 

lucrarea lui; El încă este Rege. El este Rege acum. El este Regele sfinților. 

Apocalipsa spune astfel: „Tu, Rege al sfinților...” El are o Împărăție. Nu 

sunteți voi bucuroși că aparțineți  acelui domeniu în seara asta, în domeniul 

Celui Uns? Nu numai aceea, dar El ne-a făcut regi și preoți pentru 

Dumnezeu, unși pentru Dumnezeu. 
15 Acum, deși Isus, a îndeplinit toate aceste calificări... Și iudeii au citit 

aceste promisiuni ani de zile. Cum au scăpat ei vreodată asta și nu au reușit  

s-o vadă? Acei teologi, atât de bine citiți în Scripturi, atât de exacți privitor 

la Scripturile lor și totuși au eșuat să-L vadă a fi Cel Uns. Asta sună de parcă 

nu se putea întâmpla. Arată ca și cum ei L-ar fi recunoscut, atât de bine 

versați. Dar Dumnezeu le-a orbit ochii. 

Asta arată că a fost mâna lui Dumnezeu. El era prea clar cunoscut. 

Semnele lui Mesia L-au dovedit a fi Mesia, L-au dovedit a fi Cel uns. Și ca 

ei să rateze asta, aceea desigur trebuia să fie mâna lui Dumnezeu să-i 

orbească, că ei n-ar fi ratat asta sau, mai degrabă, ei n-ar fi ratat-o. Și este 

același lucru și astăzi. Este Evanghelia ascunsă, este ascunsă de cei care 

sunt orbi. Și singura cale ca ei să poată primi vedere este prin Dumnezeu. 
16 Acum, Isaia 9:6, noi doar nu vom citi asta, dar El trebuia să fie Tată 

veșnic, puternicul Dumnezeu. Când Dumnezeu a făcut omul în Geneza 

1:26, asta arată (dacă voi notați acea Scriptură, Geneza 1:26), asta arată 

că Dumnezeu a făcut omul să fie un dumnezeu de la început. Omul a fost 

făcut să fie un dumnezeu, un dumnezeu mai mic. El a fost făcut în chipul și 

asemănarea lui Dumnezeu. El a avut mâini ca Dumnezeu; el a avut picioare 

ca Dumnezeu, ochi, urechi și inteligență ca Dumnezeu, întreaga lui fibră, 

pentru că el era un fiu al lui Dumnezeu. Și---Isus s-a referit la el ca 

dumnezeu. 

Isus a spus: „Cum Mă puteți condamna, că spun, Eu sunt Fiul lui 

Dumnezeu? Nu este scris în legea voastră că voi sunteți dumnezei? Și 

dacă ei numesc pe aceia la care a venit Cuvântul lui Dumnezeu dumnezei, 

cum Mă puteți voi condamna când spun, Eu sunt Fiul lui Dumnezeu?” El se 

referea la profeți, cei unși, unși mai mici. Isus a fost atât de uns încât El era 



M E S I A                                                   9 
mai mult decât un profet. Isus a fost atât de uns că El era Plinătatea 

Dumnezeirii trupește. El era Dumnezeu. Profeții au avut același fel de 

ungere, dar într-o stare mai mică. 

Și în Geneza 1:26, când Dumnezeu a făcut omul, El l-a făcut un 

dumnezeu pentru că El i-a dat un domeniu și el a avut stăpânire. El a avut 

putere peste păsările văzduhului, vite, peste vânturi, valuri, peștii mării, de 

toate. El avea stăpânire peste tot, El era un conducător, a uns un 

conducător pentru că el era în asemănarea și în chipul lui Dumnezeu, cu 

un domeniu pământesc. De aceea Biblia zice că pământul geme, plânge, 

așteaptă după manifestarea Fiilor lui Dumnezeu. Lumea așteaptă ca omul 

să vină la starea lui corectă. 
17 Acum, el este făcut în chipul și asemănarea lui Dumnezeu. Aceea 

face a lui... Când Dumnezeu l-a făcut, Dumnezeu i-a dat o parte din Duhul 

Lui, o parte din Viața Lui și el este în asemănarea și chipul lui Dumnezeu. 

De aceea, ca și aici în... Omul, în starea lui naturală, felul în care suntem 

noi acum, voi puteți vedea că el este mult mai mult decât un animal, așa 

cum se încearcă să se spună că noi suntem; pentru că omul, în starea lui 

decăzută, totuși fiind un fiu decăzut al lui Dumnezeu, el încă poate să se 

îmbunătățească. El are o inteligență. El își construiește o casă mai bună, 

condiții mai bune de trai. El își face condiții mai bune de călătorie. El poate 

călători cu viteză prin aer acum o mie nouă sute de mile pe oră într-un avion 

cu reacție sau rachetă. 

Și el---el însuși s-a făcut astfel că el poate călători în jurul lumii  

aproape în douăzeci și patru de ore. Doar trimite ceva ca un satelit în aer 

deasupra spațiului unde aerul se rotește (orbita lumii) și stă liniștit și 

urmărește lumea că trece pe sub el și face un înconjur complet în douăzeci 

și patru de ore doar stând liniștit într-un singur loc. 

Merge sus în aer și stă acolo, vine drept înapoi și este din nou 

acasă, doar stând deasupra pământului care se rotește, când pământul își 

trage curentul lui în jur, făcând vânturi și așa mai departe, curenți. Lumea 

se rotește, în jur, în jur cam cu aproape de două mii cinci sute de mile pe 

oră. Nu, eu aș spune, cam aproape de o mie o sută de mile pe 

oră(aprox.2400km/h). Sunt două mii cinci sute de mile în jurul lui și se rotește 

în jur la fiecare douăzeci și patru de ore. Ar fi cam o mie o sută de mile pe 

oră. Și el merge sus în aer și sfidează aceea, stă deasupra gravitației și stă 

acolo și urmărește lumea cum trece pe sub el. El este deștept, inteligent. 

Și el---el este făcut în chipul și asemănarea lui Dumnezeu și în el este 

Lumină. 
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18 Acum, de exemplu, când un om este salvat, el este cam ca... Lumina 

care vine în el este cam ca acest nasture mic, alb de pe cămașa mea. 

Aceea este când Dumnezeu vine în partea interioară a omului. În partea 

interioară a omului sau... Un om este alcătuit în felul unui tabernacol: în 

curtea de-afară, apoi locul sfânt și sfânta sfintelor: gloria Shekinah în 

interior, perdeaua. 

Acum, în porțile de-afară ale omului sunt cinci simțuri care intră în 

trupul lui. În interior, care este în sufletul lui sau... sufletul este natura 

duhului care este în interiorul inimii lui; sufletul produce atmosfera care este 

în jurul lui. El are, de asemenea, cinci intrări. 

Apoi în interior el are o singură poartă, o singură intrare ca să 

meargă în gloria Shekinah, unde Dumnezeu poate intra la el și să preia în 

turnul de control. Și aceea este prin voința proprie. Dacă tu vrei sau nu, 

aceea depinde de tine. Dar aceea este singura cale care este deschisă 

omului pe care Dumnezeu poate veni în inima lui, este prin voința proprie. 

Îl pune pe el înapoi ca și pe Adam și Eva de a alege liber din nou. Voi puteți 

alege drept sau greșit, orice vreți voi să alegeți. 
19 Acum, propria voință... Atunci Dumnezeu vine în om, în inimă care 

este duhul. Apoi duhul face sufletul și apoi sufletul locuiește în trup. Acum, 

când un om este convertit, să zicem, doar ca acest nasture mic alb începe 

în inima lui. Acum, acea parte este Dumnezeu. Dumnezeu... Când el este 

născut din nou cu Duhul lui Dumnezeu, Duhul lui Dumnezeu locuiește în el. 

Acum, așa cum... El poate lăsa acel Duh să crească și să scoată 

afară toate rădăcinile de amărăciune și să preseze calea lui Dumnezeu prin 

el iarăși; el poate veni în aceeași stare în care el a fost când era în grădina 

Edenului. Isus a spus în Marcu 11:24: „Adevărat, adevărat Eu vă spun, dacă 

voi ziceți acestui munte: `Mută-te` și nu vă îndoiți în inima voastră, ci credeți 

că ceea ce ați spus se va împlini, voi puteți avea ce ați spus.” Aceea îl pune 

pe el drept înapoi suprem iarăși. Îl pune drept înapoi în stare. 
20 Noi suntem făcuți din metri de lumină. Înăuntrul nostru este lumină 

cosmică. Acum, acea lumină cosmică este o lumină care se poate vedea 

cu raze X. Raza X nu vine din lumina razei X, ea vine din propria voastră 

lumină. Și dacă acea lumină cosmică, să zicem, ar putea fi împinsă la un 

loc unde nu lumina cosmică, ci Lumina Eternă... Dumnezeu ar putea locui 

cu supremație, să facă gândirea noastră, să facă umblarea noastră, să facă 

vorbirea noastră, atunci nu mai este omul; este Dumnezeu în om. 
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(Presupun că vă asurzesc cu acest lucru, pentru că aud un recul. 

Are o voce îngrozitoare. Acela nu sunt eu; este acesta. Acum, vedeți, 

puneți-o pe acela.) 

Acum, el are Lumină, Viață. Viața Eternă este Lumina lui Dumnezeu 

care locuiește în om. Și dacă el se va preda Duhului, el devine tot mai mult 

un om fără păcat și devine mai mult ca Dumnezeu. 
21 Aici nu demult i s-au făcut raze X unui om care se ruga pentru un 

om bolnav („Reader`s Digest a scris asta) și au aflat o rază de lumină care 

venea de la unul din oameni (nu de la toți), dar una dintre mâinile omului a 

reflectat o rază de lumină când au pus o bucată de folie de plumb sub mâna 

omului. Cred că ați citit asta voi înșivă. 

În Anglia ei au permis „vindecătorilor” (așa i-au numit) în toate 

spitalele și au fost cu optzeci de procente mai multe vindecări făcute prin 

vindecarea divină decât au fost înfăptuite prin tratament medical. „Reader`s 

Digest” a luat asta peste tot aici. Aceea a fost în „Newsweek” și „Reader`s 

Digest” a luat-o și a încercat-o. 

Și ei află că acolo este o rază de lumină. Când acest om, cu 

sinceritate, neștiind ce făceau ei, și-a pus mâinile peste un om și s-a rugat 

o rugăciune fierbinte, ei au pus raza X și au aflat o lumină care venea din 

mâna lui. Dumnezeu știa ce spunea El despre asta când El a spus: „Puneți 

mâinile peste bolnavi și ei se vor însănătoși.” El știe despre ce vorbește. O, 

eu vreau să văd biserica presând spre acel loc unde ea vine cum vrea 

Dumnezeu ca ea să fie. 
22 Apoi când Dumnezeu a fost făcut trup și a devenit Mesia, atunci 

dacă noi ne putem consacra să fim unși cum a fost El, noi devenim 

mesianișori, Lumini mici. Aceea este ceea ce trebuie biserica să fie: lumini, 

micuții cei unși. Aceea este biserica lui Dumnezeu. 

Lumina Lui care stă este Lumina lui Mesia, Cristos cel Înviat în 

oamenii Lui, cei unși, ducând înainte Lumina Lui în toate epocile bisericii. 

Uneori Ea este aproape complet stinsă, apoi Ea vine înapoi din nou. Cea 

unsă a lui Dumnezeu, biserica Mesianică a lui Dumnezeu... Dacă Mesia 

înseamnă „Cel Uns” și înseamnă „Rege”, atunci dacă biserica este unsă de 

Duhul lui Mesia, ea devine una mai mică, dar totuși un Mesia; deoarece ea 

are Lumina Sa, reflectând puterea Sa, reflectând gloria Sa, reflectând 

domeniul Său. Așadar, ea este Mesia. O, cum Îl reflectă ea în Împărăția Lui, 

în domeniul Lui. 

Necazul este astăzi, că noi am organizat biserica spre moarte și 

avem organizație în locul Luminii lui Mesia. Noi avem ruseliți, prozeliți și tot 
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felul de alte lumini. Dar avem nevoie de Lumina lui Mesia, ceea ce are 

nevoie biserica astăzi: Lumina lui Mesia. O, eu Îl iubesc pentru bunătatea 

Lui. 
23 Acum, aceea este adevărat. Dumnezeu numește Mesia(plural)... 

Dumnezeu ne-a chemat și noi devenim regi și preoți pentru Dumnezeu. 

Cum a fost Isus Marele Preot a lui Dumnezeu, noi devenim preoți mai mici. 

Isus a fost... Dumnezeu în plinătate a locuit în El să strălucească 

exprimarea lui Dumnezeu către lume pentru că Dumnezeu era în Cristos 

împăcând lumea cu Sine. Și așa cum Dumnezeu era în Cristos împăcând 

lumea cu sine, Dumnezeu vine în biserica Lui și Își unge niște Mesianișori. 

O, vai. Vedeți voi asta? 

Aceleași lucrări pe care El le-a făcut sunt în biserica Lui. Aceeași 

putere pe care a avut-o El este în biserica Lui. Și biserica Lui devine regatul 

Lui și El este Rege peste acest regat și noi suntem regi și preoți, oferind 

jertfe spirituale pentru Dumnezeu, roadele buzelor noastre dând laude 

Numelui Său. Amin. O, vai. Acolo sunteți: niște Mesianișori, Mesianișori, 

mici mesia, micuții cei unși. Unși de unde? De la Cel principal, Unși de Cel 

măreț. 
24 O, când Isus a fost pe pământ ei nu L-au putut nega ca fiind Mesia 

pentru că El a făcut semnele lui Mesia. Iudeii au fost orbiți și acela este 

motivul că ei nu L-au văzut și n-au văzut semnele Lui ca Mesia. Aceea este 

problema cu biserica în seara aceasta: ea este orbită. Lumea de-afară, ei 

nu pot vedea asta pentru că dumnezeul acestui pământ le-a orbit ochii 

pentru lucrurile care sunt spirituale. O, dacă noi doar am putea înțelege... 

Isus a mers în jur și a făcut semnele lui Mesia și oamenii l-au hulit. 

Și dacă ei l-au hulit pe mărețul Rege uns, Mesia, cu cât mai mult îi vor numi 

pe cei din casa Lui, din Împărăția Lui? Beelzebubi și orice altceva ei L-au 

numit, ei vă vor numi mai rău decât aceea: „sfânt-rotitor, sfânt-săritor,” și 

orice altceva. Lor întotdeauna li s-au dat un nume scandalos pentru asta 

pentru că ele vin de la diavolul. Și ei i-au numit pe cei din casa Lui, a spus 

El, mai mult decât ei... Dacă ei L-au numit pe El în felul acela, cum îi vor 

numi pe cei din casa Lui?  Dar încă asta se face întocmai la fel. 
25 Acum, voi ziceți: „Acum, frate Branham, Isus a avut semnul lui 

Mesia. Cum știm noi care era semnul?” Ei bine, când El a venit... Biblia a 

spus că atunci când Mesia vine, El va fi un---un profet și va arăta semnele 

profetului. Orice învățător al Scripturii știe asta. Moise a spus: „Domnul 

Dumnezeul vostru va ridica un profet ca mine.” 
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Și aceia... Când El a înfăptuit acele semne de a se arăta El Însuși, 

ca în---capitolul 4, când El i-a spus femeii că avea cinci bărbați, ea a spus: 

„Domnule, eu îmi dau seama că Tu ești profet. Noi știm că atunci când 

Mesia vine, El ne va spune toate lucrurile.” 

El a spus: „Eu sunt Acela, care vorbește cu tine.” 

Ea a alergat în cetate și a spus tuturor oamenilor din cetate: „Veniți, 

vedeți un Om care mi-a spus lucrurile pe care le-am făcut. Nu este acesta 

chiar Mesia?” 

Isus a spus El Însuși: „Dacă eu nu fac lucrările Tatălui Meu, atunci 

să nu Mă credeți. Dacă Eu pretind că am ungerea și nu fac lucrările lui 

Dumnezeu, pentru că Eu sunt uns de El, cu El... Nu sunt Eu care face 

lucrările. Acela este...Tatăl care locuiește în Mine. El face lucrările. Și dacă 

Eu nu fac acele lucrări, atunci să nu Mă credeți. Dar dacă Eu le fac,     

credeți-le.” 
26 Acum, aceea era pentru Mesia. Pentru mesianișori, biserica... Fiți 

atenți, sunteți pregătiți? Sfântul Ioan 14:12, Isus a spus: „Cel care crede în 

Mine, lucrările pe care le fac Eu, le va face și el.” Mesianișori. Aceea este 

corect. Mesianișori, reprezentarea lui Mesia încă pe pământ ... 

Marcu 16, El a spus: „Mergeți în toată lumea și predicați Evanghelia. 

Aceste semne vor urma (Mesianișorii): Cel care crede și este botezat va fi 

salvat. Cel care nu crede, va fi condamnat și aceste semne vor urma pe cei 

ce cred.” 

Cât de departe? În toată lumea. La cine? La fiecare făptură. O, sunt 

atât de bucuros. Cum urmează voi să ștergeți aceea? 

S-a spus: „Este doar pentru ucenici.” 

Pentru ucenici? El a spus: „Pentru toată lumea și la fiecare făptură. 

Aceste semne îi vor urma pe cei ce cred.” 
27 Mă mir de oamenii care nu cred în semnele și minunile care îi 

urmează pe credincioși... Cum ați citit vreodată istoria bisericii și să credeți 

că ele au încetat cu apostolii? În epocile bisericii... Am citit Părinții Niceeni, 

Consiliul Nicean, o, toți acei scriitori vechi la care m-aș putea gândi, citind 

„Cele Două Babiloane” ale lui Hislop și multe alte cărți vechi. 

Și de-a lungul timpului la biserica catolică timpurie... Prin primii șase 

sute de ani după Cristos, a fost Irineu, sfântul Martin, Columba și toți aceia; 

fiecare din acei oameni sfinți. Ei au predicat botezul în Numele lui Isus 

Cristos. Ei au predicat iertarea păcatelor. Ei au predicat vorbirea în limbi. Ei 

au înviat morții, au vindecat bolnavii. Semne și minuni i-au urmat pe ei drept 

până în epocile întunecoase și prin Epocile Întunecoase. A existat o 
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minoritate de-a lungul timpului ținând acea Lumină a evangheliei strălucind. 

Ce-a fost asta? Mesianișorii, cei care au ținut înainte reprezentarea 

Împărăției Mesianice. 

Isus n-a eșuat niciodată. El doar a făcut exact ceea ce El a fost 

însărcinat să facă. Și El a venit să întemeieze o Împărăție și El a făcut asta. 

Împărăția lui Dumnezeu vine în inimă prin puterea Duhului Sfânt, aduce 

Duhul lui Dumnezeu peste biserica unsă să înfăptuiască semne și minuni 

așa cum a făcut El, să dovedească că Mesia este Regele Împărăției Lui. 

Amin. Eu simt să strig un pic, eu însumi acum. 
28 O, când sunt atât de mulți oameni cu un cartonaș afară: „Vino să ni  

te alături, vino să te alături la aceasta, vino să te unești cu aceasta” și „Noi 

avem cea mai mare, noi avem aceasta; noi avem cea mai scumpă...” Ce 

importanță are asta? Toată aceea este prostie și va pieri. 

Dar Împărăția lui Dumnezeu este stabilită în inima și în sufletul unui 

om printr-o descoperire a lui Isus Cristos. Și El a spus: „Pe această stâncă 

Eu voi zidi biserica Mea și porțile iadului nu pot birui împotriva ei.” Pe 

această descoperire și să ai o descoperire, atunci tu devii un credincios și 

apoi crezând, aceste semne îi vor urma pe cei ce cred. 
29 Vedeți ce este Mesia? Mesia este Împărăția lui Dumnezeu, cei unși, 

cei unși cu același Duh cu care a fost uns El. Una l-a întrebat într-o zi: „Vor 

sta fiii mei la dreapta și la stânga?” 

  El a spus: „Puteți voi bea paharul pe care îl beau Eu? Puteți fi 

botezați cu botezul cu care Eu sunt botezat?” 

Ea a spus: „Da.” 

Și El a spus: „Voi veți putea. Dar Împărăția, să stai la dreapta și la 

stânga nu este a Mea s-o dau.” 

Astfel aceasta arăta că noi am putea bea același pahar de 

persecuție, să fim numiți Beelzebub sau orice ar putea fi aceea și încă să 

fim botezați cu același Duh cu care a fost El botezat. Astfel dacă El a fost 

numit Mesia, ceea ce El a fost, pentru că El a fost uns cu acel Duh Sfânt...Și 

orice biserică ce este unsă cu același Duh Sfânt este un Mesianișor, un 

dumnezeu, mai mic, mai micuț. Și într-o zi când acest trup este înviat, dar 

eu sper că mai înainte Dumnezeu să poată să aibă un grup de oameni care 

vor manifesta puterea Lui în fiecare dimensiune în care trebuie să fie. 

Mesia, cel uns, un Rege ca să elibereze, un Rege... Voi sunteți regi 

și preoți, regi să aducă înăuntru, preoți să slujească. Un Mesia. Semnele 

Lui trebuie să urmeze în toate epocile, reflectând Lumina Lui, prezența Lui 

cu oamenii Împărăției Lui. 
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30 Acum, nu---voi nu trebuie să muriți ca să obțineți asta. Voi trebuie 

să muriți spiritual, dar nu trebuie să muriți fizic. Interiorul este unde 

Dumnezeu intră să te controleze. Și El---așa cum El se presează pe Sine 

înainte în voi, nu lăsați nicio rădăcină de amărăciune, ură, răutate, conflict... 

Care Îl---Îl va alunga pe El chiar înapoi din nou. 

Doar scoateți afară din voi toată răutatea și superstițiile și toată 

necredința. Și de fiecare dată când voi scoateți afară un pic de necredință, 

Dumnezeu pășește drept înăuntru și preia. Scoateți afară necredința. 
31 El i-a spus lui Iosua: „Peste tot unde vor păși tălpile picioarelor 

voastre, acela Eu vi-l dau.” Și în seara aceasta, așa cum noi intrăm în 

Împărăție, Împărăția lui Dumnezeu, scoțând afară filistenii necredincioși și 

toți amoriții și amaleciții și orice altceva, aruncați afară din noi astfel, noi 

luăm în stăpânire. Amin. Îmi place aceea. 

Ei zic: „Zilele miracolelor au trecut.” „Voi amoriților, ieșiți afară din 

mine. Eu am pus talpa piciorului acolo: eu am pus stăpânire.” 

„Nu există un asemenea lucru ca---ca a vedea viziuni.” 

„Ieși afară de-acolo, tu amalecitule. Eu vin să stăpânesc.” 

Acolo sunteți voi. Voi presați afară. De la acel buton mic preia fibrele 

voastre, răspândindu-se, Dumnezeu lucrând prin voi, în voi, în jurul vostru. 
32 Nu este de mirare că Ilie și-a așezat trupul peste acel copilaș mort 

și el a venit la viață. Era Dumnezeu în acel om. Dumnezeu a luat controlul. 

El a fost uns. Isus a spus că el era. Fiecare profet al lui Dumnezeu din 

Vechiul Testament a fost uns cu Duhul Sfânt. Ei au fost. Apoi ei au fost 

Lumini mai mici. El a fost Plinătatea lui Dumnezeu, fiind Mesia. Ei au fost 

Mesianișori atunci, Mesia mai mici, căci ei au fost unși cu același Duh cu 

care a fost El uns, numai că El L-a avut în plinătate. 

Și fiecare om astăzi care primește adevăratul botez al Duhului Sfânt 

este uns cu același Duh cu care a fost uns Isus din Nazaret, care s-a dus 

făcând bine și vindecând bolnavii. O, vai! Aceea mă face să mă simt bine 

să știu că El trăiește astăzi. 

Este ceva în legătură cu omul. El este un dumnezeu. El a fost făcut 

să fie un dumnezeu. Scopul lui aici pe pământ era să fie un dumnezeu, să 

aibă stăpânire peste toate pe pământ. O, vai. Acum, nu lăsați aceea să vă 

clatine pentru că eu am mai multe Scripturi notate aici. Înțelegeți? 
33 Aici, seara trecută am văzut o emisiune la televiziune despre un om 

cu credință fizică mintală că a așezat un pahar cu apă și a stat înapoi și a 

continuat să se concentreze pe acel pahar cu apă până când paharul a 

crăpat, doar prin concentrare, urmărind acel pahar cu apă. Și paharul s-a  
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crăpat și apa a curs afară; doar consacrare mintală pură. De ce? Acelea 

sunt fibrele lui. Aceea este alcătuirea lui. Dacă el poate face aceea---are o 

putere în el prin gândire mintală că poate sparge un pahar cu apă și el, fiind 

un păcătos, aceea arată că acolo a fost făcut ceva în acel om. El este        

într-o stare decăzută---decăzută, stare pervertită. Dar dacă acel om poate 

să se întoarcă înapoi la Dumnezeu și să-L lase pe Dumnezeu să intre în el, 

păi, cu acea putere eliberată a Împărăției lui Dumnezeu... 

El nu avea niciun conductor. El era ca o pușcă. El doar a împușcat 

în fiecare fel. Dar dacă acel duh care era în om putea fi convertit Cristos să 

fie acolo înăuntru, când el are un conductor... Un conductor este un fir care 

conduce aceea. Amin. Și lăsați omul cu aceeași credință în firul conductor 

al Cuvântului lui Dumnezeu, el poate învia morții, curăța leproșii, scoate 

afară diavolii. Amin, El este modelat ca un dumnezeu. El arată ca 

Dumnezeu. Sigur el era. Acela este motivul că Dumnezeu era om, omul era 

Dumnezeu. Și acestea sunt vlăstarele Lui: omul. El doar încearcă să apuce 

strâns omul, încercând să ia omul în mâna Lui. 
34 Acum, nu conductorii... Acum, nu toată teologia este felul corect de 

conductor, știți voi. Este o mulțime de teologie care este un izolator față de 

acesta. Sunt o mulțime de biserici care spun: „Zilele miracolelor au trecut; 

nu este un astfel de lucru ca vindecare divină; numai diavolii vorbesc în 

limbi.” Acum, acela este un izolator. Voi nu vreți nimic de felul acela.    

Îndepărtați-vă de la aceea. Mergeți înapoi la Cuvânt. Cuvântul este 

conductorul lui Dumnezeu. Un om care crede în Cuvântul lui Dumnezeu, 

are Cuvântul lui Dumnezeu, stă tot așa de sus ca aceste clădiri din jur       

de-aici când el merge afară. El este șeful. Acela conduce omul. Acela 

conduce duhul. Când înăuntru acolo... 

Un om își imaginează că are o credință mare. Ce face... am predicat 

aici la acest tabernacol cu câtva timp în urmă despre „Însetând După Viață.” 

Ce o face pe o femeie să iasă aici afară și să danseze rock-and-roll? Ce îl 

face pe un băiat, un copil adolescent, să vrea să facă aceea? Și nu numai 

acela, ci și bunicul și bunica? De ce fac ei asta? Ce-i face pe ei să meargă 

afară aici? Ce-i face pe oameni să dorească să acționeze în felul în care o 

fac?  Este din cauză că au fost făcuți să înseteze după ceva și... Ei au fost 

făcuți să înseteze, dar să înseteze după Dumnezeu. Și ei încearcă să 

înăbușe acea sete sfântă lăsând pe diavolul să le îngrămădească acelea 

pe care el le numește plăceri. 

Voi niciodată, niciodată, niciodată nu veți satisface aceea până când 

Dumnezeu vine înăuntru și ia controlul asupra voastră. Voi puteți dansa, 
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puteți bea; puteți preacurvi; puteți face orice vreți să faceți și vă veți trezi cu 

durere de cap și într-o zi în iad. Dar motivul că voi faceți aceea este pentru 

că ați fost făcuți în imaginea lui Dumnezeu să însetați după Dumnezeu. 

Dumnezeu vrea să intre acolo. Dumnezeu vrea să lase Cuvântul Lui să vină 

în voi și să-L folosească asemenea unui conductor. 

„Dumnezeu a spus așa.” Ca Avraam... 

„Dumnezeu a spus că vei avea un bebeluș.” 

„Cum știi tu că tu-l vei avea?” 

„Dumnezeu a spus așa.” 

„Tu ai o sută de ani, cum îl poți avea?” 

„Dumnezeu a spus așa.” El era uns. Amin. El era uns. Și avea 

Cuvântul și Cuvântul era uns pentru el. El era un conductor să-l conducă 

pe el la bebeluș. 
35 Orice bărbat sau femeie în seara aceasta, care va lua același 

Cuvânt a lui Dumnezeu... „Prin rănile Lui noi am fost vindecați.” Lăsați 

ungerea, Mesia, să vină peste voi; acel conductor vă va călăuzi corect chiar 

la vindecarea voastră. El vă va conduce la salvarea voastră. O, eu iubesc 

asta. 

Aceea este ce va face asta, pentru că voi ați fost făcuți să însetați, 

făcuți pentru Dumnezeu. Și diavolul încearcă să vă pervertească, să vă 

facă să credeți că aveți un timp bun aici afară, ținându-vă orbiți cum o face 

el, cum a făcut iudeilor până la timpul când voi treceți linia de separare. Și 

apoi sunteți terminați. 

Cam acolo este națiunea aceasta astăzi și nu numai aceasta, ci și 

celelalte. Lumea nu va crede asta. Biblia a spus în 2 Timotei 3 că în zilele 

din urmă aici că ei vor fi încăpățânați, mândri, iubitori de plăcere mai mult 

decât iubitori de Dumnezeu, încălcători ai adevărului, acuzatori falși, 

nestăpâniți și disprețuitori ai acelora care sunt Mesianișori; trădători, 

încăpățânați, îngâmfați, iubitori de plăcere mai mult decât iubitori de 

Dumnezeu; având o formă de evlavie. 
36 Niciodată nu vă uitați după acest mare evanghelism, model înalt și 

se gândesc să facă orice. Aceea nu este calea lui Dumnezeu de a o face. 

El a venit la ai Lui proprii. Ai Lui proprii nu L-au primit. Înțelegeți? El era mic. 

El nu... 

Păi, El a locuit în Palestina aproape toată viața lui și eu aș zice 

optzeci la sută din oameni n-au știut niciodată că El era acolo. Dar El a fost 

trimis la biserică. El a fost trimis la oamenii care urmau să-L primească. El 

i-a cunoscut pe ai Lui proprii; ai Lui proprii L-au cunoscut pe El. „Oile Mele 
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cunosc glasul Meu.” Nu lăsați să treacă asta peste voi, Shreveport. Vă rog. 

Țineți strâns de aceea. „Oile Mele cunosc glasul Meu prin Cuvântul Meu. 

Cuvântul Meu, dacă este învățat și nu declară același lucru pe care Eu          

l-am spus, atunci este conductorul greșit.” 
37 (Loc gol pe bandă). Mesianism. Astfel vulturul are asta. Noi știm asta. 

Și acum, noi zicem în om, omul... Înainte ca să părăsesc acest 

subiect... Omul ce este el? El are o mână ca Dumnezeu, are ochi ca 

Dumnezeu, are urechi ca Dumnezeu, are un trup ca Dumnezeu. El a fost 

modelat după Dumnezeu. Lui i-a fost dat un pământ și un domeniu. El a 

fost făcut dumnezeu peste pământ să guverneze pământul, un dumnezeu 

mai mic. Dumnezeu guvernează universul, totul. Dar omului i-a fost dat 

pământul, să stăpânească pământul. El era un---el era un Mesianișor. 

Aceea-i ce este el în seara asta dacă se întoarce înapoi la 

Dumnezeu. El este un Mesianișor, un mic Mesia. Dacă El avea...„Mesia” 

înseamnă „cel uns” și voi sunteți unși, atunci ce sunteți voi? Aceea este 

exact corect: un Mesianișor. Noi o spunem în felul acesta doar pentru 

Cuvânt până când ajungem mai departe în Scriptură la asta. În regulă. 
38 V-ați gândit vreodată la asta? Lăsați-mă să vă întreb ceva. Priviți 

înspre mine un minut. Aceasta este mâna mea; acesta este degetul meu; 

aceasta este urechea mea; acesta este nasul meu: dar cine sunt eu? 

Acelea nu sunt eu. Acelea sunt ceva ce îmi aparțin. Înțelegeți? Aceasta este 

mâna mea, dar cine sunt eu care are mâna? Vedeți, aceasta este doar o 

casă în care locuiesc eu. Ce fel de... 

Păi, trebuie să fie ceva înăuntru acolo care se numește „eu.” „Eu” 

trebuie să fiu undeva, pentru că aceasta este a mea. Vedeți voi asta? „Eu” 

sunt cineva pentru că eu dețin ceva. Eu am o mână. Ea este a mea. Ei bine, 

cine sunt „eu” la care aparțin acelea? Acela este duhul vostru. Ei bine, 

aceea depinde de ce fel de duh este acela. Cui îi predai tu membrele tale, 

acela este al cui slujitor ești. 
39 Și acum, dacă tu poți sparge un pahar de apă pentru că tu ai o 

telepatie, o concepție mentală și o anumită putere pe care o poți pune afară 

prin a fi o ființă umană, o putere a forței mintale care este nevăzută și 

necunoscută numai prin acel ciclu... Dacă tu poți crăpa un pahar de apă... 

Dar acel fel de duh---uman pervertit, duh condamnat, pentru că tu ai fost  

făcut în chipul lui Dumnezeu, ce poți tu face când Îl lași pe Dumnezeu care 

te modelează și să vină înăuntrul tău și să te controleze? Amin. Tu poți 

aduce fiecare promisiune a lui Dumnezeu să se împlinească. Da, domnule! 

Fiecare promisiune a lui Dumnezeu va veni la împlinire. În regulă. 
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  Darul lui Dumnezeu este Cuvântul Lui. Dumnezeu a promis, a făcut 

un dar, a trimis un dar. Tu iei darul și apoi cu Cuvântul lui Dumnezeu, acolo 

este conductorul tău. Cu un dar a lui Dumnezeu... Dacă Dumnezeu vă dă 

darul Duhului Sfânt (Credeți voi aceea?), păi, Cuvântul lui Dumnezeu este 

un conductor prin care se folosește acea putere. Orice ți-a promis Duhul 

Sfânt, aceea este ce poți tu face. 
40 Înțelegeți, acela este lucrul care eliberează Cuvântul. Cuvântul iese 

drept afară și Duhul Sfânt urmează Cuvântul. Oriunde este predicat 

Cuvântul... Voi vedeți că păstorul vostru predică asta. Primul lucru pe     

care-l știți, „pfuuu” de-a lungul clădirii merge Duhul Sfânt. Înțelegeți? Așa 

este! Acela este conductorul cuvântului. Cuvântul merge...sau, Cuvântul 

este conductorul Duhului, pentru că unde este Cuvântul predicat, Duhul Îl 

urmează. Oriunde merge, păi, Duhul urmează Cuvântul. O, îmi place 

aceea. Îmi place învățătura sănătoasă a Bibliei și Duhul Sfânt al Bibliei vine 

înapoi confirmând învățătura Bibliei. 

Dacă Duhul Sfânt nu confirmă aceea, atunci tu ai firele tale în 

scurtcircuit. Ai împământare pe undeva. Da, domnule. Dacă poți obține acel 

Cuvânt conectat la un dinam, acel lucru mare care scoate afară plinătatea 

curentului. El doar va---El doar va pune acel fir în flăcări pentru tine. Corect. 

Și el va face lucruri pentru tine. 
41 Când Ioan Botezătorul a venit, el era---el a fost, el era parte din 

Cuvânt. El a fost ca un Mesianișor. El a fost---el a fost ordinat de Dumnezeu 

prin Cuvânt. El a fost un dar al lui Dumnezeu care a venit pentru lume. 

Credeți voi aceea? Isaia 40 a spus că el era glasul celui ce strigă în pustie. 

Și când el a venit și a ajuns în poziția lui să strige în pustie, el era perfect 

fără frică cu asta. Amin. Da, domnule. Frate, acum privește ce---ce mare a 

fost el. 

Acum, când Dumnezeu a vorbit despre venirea lui Ioan, păi, El a 

spus că toți munții vor sălta ca berbecii mici, frunzele au bătut din palme și 

locurile înalte au fost făcute joase și locurile joase au fost făcute înalte. Eu 

îmi imaginez că interpretarea teologică a aceleia a fost: „Frați sfinți, într-o 

zi Dumnezeu va trage înapoi coridoarele cerului, va arunca jos scara lui 

Iacov și acolo va fi un profet puternic care va păși jos din văzduh și o escortă 

îngerească va veni cu el, va veni jos pe pământ. Și el va păși în curte chiar 

aici, acum, cu templu, unde este templul sfânt. Și dacă este Caiafa mare 

preot, el va spune: „Onoarea voastră, domnule, am coborât.” 
42 O, vai! Ce s-a întâmplat? Când el a venit, acolo era un ins cu fața 

nearanjată, venind afară din pustie, o bucată de blană de oaie înfășurată în 
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jurul lui, probabil n-a făcut deloc baie decât la trei luni, pășind acolo afară, 

stând în noroi până sus la genunchi și a spus: „Pocăiți-vă căci Împărăția 

cerurilor este aproape.” Aceea a fost când munții au săltat ca berbecii mici. 

Atunci frunzele au bătut din palme. Atunci locurile înalte au fost făcute joase 

și locurile joase au fost făcute înalte. 

Ceea ce---ceea ce omul numește măreț, Dumnezeu numește 

nebunie. Mă întreb dacă ceva din măreția evanghelismului nostru de astăzi, 

dacă Dumnezeu nu numește aceea o grămadă de nebunie---încercând să 

înflorească mult, cămășile umflate ale cuiva și de toate. Eu doar mă întreb 

ce gândește Dumnezeu despre asta. Păi, el ar avea...Aceea nu este... 
43 Această---această Evanghelie nu va scutura lumea. Nu este să 

scuture lumea; este să scuture biserica. Aceea scutură biserica. Chiar 

acum în acești ultimi câțiva ani, biserica a fost scuturată ca niciodată... Și 

lumea nu știe nimic despre asta. Aceea nu trebuia să scuture lumea. Ei sunt 

morți oricum. Tu nu poți scutura acele trupuri vechi, moarte acolo afară. Ei 

sunt de două ori morți, smulși din rădăcini. Cum poți face asta? 

„Ei bine, eu aparțin la Așa...” 

„Ei bine, du-te în continuare și aparține la ea.” Vedeți? Tu nu-i poți 

scutura.  

„Păi, bunica a făcut așa-și-așa.” 

Aceea este... Nu contează ce a făcut bunica, ce face Dumnezeu 

acum! Aceasta este Lumina. Umblați în ea. Bunica a trăit în zilele ei. Aceea 

a fost în regulă, dar tu nu poți trăi în viața ei. De ce nu porți tu hainele ei 

atunci, soră? Poate aceea a fost un pic prea grosolan, dar... Nu, tu vrei să 

iei biserica ei, dar nu vrei să porți hainele ei. 
44 Toți profeții adevărați ai lui Dumnezeu strigă împotriva păcatului. Toți 

cei unși o fac. Aceea este adevărat. Ei o fac. Și Dumnezeu își ține Cuvântul 

Lui pentru fiecare. El întotdeauna o face. Dumnezeu vă va lua... Asta este, 

voi veți primi fiecare promisiune dacă voi veți trece prin casa de verificare 

a Cincizecimii. 

  Voi știți, tu scrii un cec, ei nu vor plăti acel cec până când el trece 

prin casa de verificare. Trebuie să treacă prin casa de verificare; apoi cecul 

este achitat. Și când tu spui că te-ai pocăit și ești gata să treci prin casa de  

verificare a Cincizecimii, Dumnezeu îți va da fiecare dar pe care El l-a 

promis. Amin. 

Încercați Fapte 2:38 o dată și vedeți dacă aceea este casa Lui de 

verificare. 
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 Voi știți, Pavel a menționat oamenilor în Fapte 19 că încă nu 

trecuseră prin casa de verificare. Da. El a spus... O, ei aveau o bucurie 

mare, dar a spus: „Ați primit voi Duhul Sfânt de când ați crezut?” 

Au spus: „Nu am știut dacă este vreunul.” 

A spus: „Cum ați fost botezați?” 

Au spus: „Noi am fost botezați bine.” 

A spus: „Cum? Cu care?” 

Au spus: „Cu a lui Ioan.” 

A spus: „Acela nu va fi valabil. Voi trebuie să treceți prin casa de 

verificare. Dumnezeu și-a stabilit banca Lui cu care să achite aceste 

promisiuni.” 
45 Petru a spus în ziua Cincizecimii: „Aceste promisiuni sunt pentru voi 

și pentru copiii voștri, chiar atât de mulți câți Domnul Dumnezeul nostru va 

chema.” Și când ei au întâlnit Fapte 2:38, Dumnezeu a onorat cecul, au 

trecut prin casa de verificare și iată că acelea vin înapoi. Ei au început să 

vorbească în limbi și să profețească și să preamărească pe Dumnezeu. 

Și Dumnezeu... Când un credincios își semnează numele ca un 

credincios și trece prin casa de verificare a Cincizecimii lui Dumnezeu cu 

botezul Duhului Sfânt, Dumnezeu va achita fiecare promisiune și orice 

altceva. Banca Lui este bună. Promisiunile Lui sunt adevărate. 
46 Totul este semnat în Numele lui Isus. Nu se poate semna în alt fel: 

nu va lucra. El nu cunoaște niciun titlu: El știe numai Numele. Amin. Credeți 

voi aceasta? Cu siguranță este asta. Da, domnule. Doar Numele Lui este 

singurul lucru pe care El... El a spus: „Cereți Tatălui orice în Numele Meu.” 

Acum, nu mergeți să puneți patru sau cinci nume diferite acolo. El nu știe 

nimic despre ele. Cecul vine înapoi. Voi veți obține o invitație falsă. 

Dar oricând voi treceți prin casa de verificare... Dumnezeu vă va 

lăsa să știți dacă aceea vine prin casa de verificare sau nu. „Ceea ce cereți 

vă va fi dat. Dacă voi rămâneți în Mine și cuvintele Mele în voi, cereți ce 

vreți (Ioan 15), aceea vă va fi dat.” Corect. Atunci voi aveți ungerea. Aceia 

sunt Mesia-Mesianișori, mai degrabă mici Mesia.  Același dar care a fost 

peste El... 

El s-a supus Cuvântului și când El a venit să împlinească Cuvântul, 

atunci Dumnezeu...El era Mesia. El a fost---el era Isus când s-a născut. Dar 

când Duhul Sfânt a venit peste El după botezul Lui, El a fost uns cu 

Dumnezeu. Dumnezeu era în El, pentru că El a venit să împlinească 

Cuvântul. 
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47 Când voi veniți la altar, veniți aici să împliniți Cuvântul lui Dumnezeu 

pe baza invitației „oricine vrea, să vină.” 

Nu veniți suspinând: „Păi, Doamne, dacă Tu mă vei vindeca de 

această durere de stomac, eu cred că eu voi sluji... Nu veniți așa. Veniți, 

spuneți-I Lui că sunteți un netrebnic. Tu nu ești bun. Tu vrei să fii umplut cu 

Duhul Sfânt și nu ești bun deloc. Tu nu meriți nimic, meriți să mori și să te 

duci în iad. Dar pentru că El te-a invitat să vii: „Eu vin, Doamne. Nimic nu 

aduc în brațele mele; simplu mă țin agățat de crucea Ta.” Iată. El va onora 

aceea atunci. Este un bazin cu apă chiar jos. Vedeți dacă El nu are grijă de 

Cuvântul Lui. El întotdeauna are, când se trece prin casa Lui de verificare. 

Dar trebuie să se vină prin casa de verificare. 

„Când un om zice că-L crede pe Isus, Îl acceptă ca Salvatorul lui 

...personal, Dumnezeu îi dă un carnet de cecuri: orice vrea el să ceară și în    

partea de jos, dacă el doar va semna Numele lui Isus pe el. Nu mergeți 

acolo cu nimic altceva pentru că nu va lucra. Înțelegeți? Trebuie să treceți 

prin adevărata casă de curățare a Cincizecimii. Și când asta se face, atunci 

cecul vostru va fi recunoscut și promisiunile lui Dumnezeu El întotdeauna 

le va accepta. Fiecare din Mesianișorii Lui vor primi semnul lor înapoi. 
48 Noi trăim în zilele din urmă, la încheierea epocii, epoca Laodiceea, 

una din cele mai întunecoase epoci care a fost vreodată de la epocile 

întunecate, o epocă mai prefăcută chiar acum decât a fost atunci. Ei nu au 

avut Lumină, deloc. Amurgul este o oră înșelătoare. Oricine știe, în 

călătorie, tu mai bine încetinești puțin când vine amurgul. Este aceea 

corect? Noi trebuie să avem un mesager la acest amurg. Ați știut aceea?  

Dumnezeu a promis asta în epoca Laodiceea. 

Citeam Scripturile ziua trecută sus în munți. Citeam acolo și Duhul 

Sfânt mi-a spus să urc la un anumit copac și să stau acolo. El a vrut să-mi 

vorbească. Am stat acolo o jumătate de oră. El nu mi-a spus nimic. M-am 

așezat sub acel stejar și m-am întins. Am spus: „Doamne, Tu mi-ai vorbit 

cam la o milă sus aici și mi-ai spus să vin sus aici pe munte (în depresiunea 

Sportivului, așa cum am numit-o eu) Și tu îmi vei vorbi.” Atunci El mi-a 

arătat, când el a deschis Maleahi, al 4-lea capitol. Și eu am spus...„Iată  vine 

ziua care va arde ca un cuptor, va arde pe cel mândru...” (Dacă vreți să vă 

notați, Maleahi 4) 

Și El a spus: „Va arde pe cei mândri și---și cei neprihăniți vor călca 

peste cenușa celor răi.” Ei bine, apoi...Și El a spus: „Iată, Eu vă trimit pe Ilie 

profetul înainte ca ziua cea mare și înfricoșătoare să vină; ea va...Și El va 
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întoarce inimile părinților spre copii și ale copiilor spre părinți sau inimile 

copiilor la părinți.” 
49 Ei bine, am spus: „Aceea era corect. Eu cred aceea.” Isus a spus 

când ucenicii L-au întrebat aceea, ei au întrebat, Păi, de ce...?” Când El a 

pretins a fi Mesia, au spus: „De ce spun cărturarii că Ilie trebuie să vină mai 

întâi?” 

Isus a spus: „El a venit deja și voi nu l-ați cunoscut.” Și atunci ei au 

înțeles că El vorbea despre Ioan Botezătorul. Câți au auzit vreodată aceea? 

Ei bine, vai, voi toți ați citit Biblia. Ioan Botezătorul... Dar amintiți-vă, acela 

n-a fost Ilie despre care a vorbit El despre zilele din urmă, pentru că lumea 

n-a ars deloc și n-a fost stabilit Mileniul. Urmăriți Scriptura. Urmăriți citirea 

acesteia. Întoarceți la Maleahi 4 doar un minut. Urmăriți acolo. Eu n-am știut 

aceea niciodată mai înainte. Eu nu încerc niciodată să vorbesc ceva până 

când Duhul Sfânt vine mai întâi să descopere asta. Urmăriți, Maleahi 4:5... 

 

  Iată, Eu vă voi trimite pe profetul Ilie înainte de venirea 

acelei zile mărețe...a Domnului...(acea zi îngrozitoare 

când El va arde pământul). 

 Și El va întoarce inimile părinților spre copii și inimile 

copiilor către părinți... 

 
50 Urmăriți. Prima dată Ilie a venit, a întors inimile părinților, bătrânii 

patriarhi (Vedeți?) în trecut acolo, vechii iudei, la credința copiilor care 

tocmai L-au primit pe El și au crezut despre venirea lui Mesia. „A întors 

inimile părinților la copii și (conjuncție, care leagă propoziția împreună, când 

El vine a doua oară) inimile copiilor înapoi la părinții cincizecimii.” Aleluia! 

Acolo sunteți. 

Astfel cum poate fi Lumina de seară altceva decât înapoi la Fapte 

din nou? Corect. Când El a spus înainte ca acea zi să vină că pământul va 

arde ca un cuptor și cei neprihăniți vor păși pe cenușa lor... O, frate noi 

așteptăm ca o lumină să vină. Este aici. Și amintiți-vă când acest Ilie vine... 

Eu vă voi da ceva din descrierea lui. Când Ilie vine, acela este mesagerul 

pentru biserica epocii Laodiceea. Noi îl aflăm pe Ilie venind mai întâi... 

Amintiți-vă, Ilie a fost cel care s-a dus sus într-un car, n-a gustat niciodată 

moartea. Și mesajul acestui mesager mare care va veni în această zi de 

încheiere a epocii bisericii Laodiceea, epoca penticostală, va fi cel care va 

duce biserica la răpire. Exact. El însuși a fost răpit și el va veni cu biserica 

la răpire. 
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51 Și amintiți-vă din nou... Eu vă voi da niște descrieri ale acestui om. 

Va fi un urâtor de femei. El cu siguranță va fi. Priviți la---priviți la ce a fost el 

peste Ilie: Izabela. Priviți la Ioan: Irodiada. Înțelegeți? Un alt lucru, el va fi 

ferm împotriva denominațiunilor. Priviți la Ilie, priviți la Ioan. „Nu ziceți în voi 

înșivă noi avem pe Avraam ca tatăl nostru. Dumnezeu este în stare din 

aceste pietre să ridice copiii lui Avraam.” El va urî denominațiunile; va urî 

femeile imorale. Va fi un om al pustiei, care trăiește în pustie, ieșind cu 

mesajul lui. Și el va aduce inimile oamenilor... 

O, au fost o sută de Ilie care se ridică în zilele din urmă: Alexander 

Dowie și atât de mulți în lume astăzi spunând că ei sunt Ilie, ei sunt Ilie al 

zilei. Ilie va merge înapoi la biserica originală a cincizecimii din Efes și va 

aduce același mesaj la oameni cu semnele lui Mesia. Biblia a spus astfel. 
52 El a spus: „Va veni o zi care nu va fi o zi. Dar la timpul de seară va 

fi lumină.” Este aceea corect? Acum, priviți. Soarele răsare în est. Acum, 

aceasta este. Voi ziceți: „Aceasta este o zi care... Noi suntem copiii 

Evangheliei zilei.” Aceasta este o zi de întunecime pentru copii. Steaua 

Dimineții doar vestește venirea: chiar viceversa de la ceea ce este asta 

literal; pentru că Steaua Dimineții care a răsărit acolo în urmă, este steaua 

Dimineții care salută venirea soarelui și singura care salută plecarea 

soarelui. Soarele natural pleca atunci când acea Stea a salutat-o pe a Lui 

și Evanghelia tocmai venea înăuntru. Noi suntem copiii Luminii, dar noi 

suntem... Lumea este în întuneric acum. 

Lumea a fost prin epoca întunecoasă---ea a trecut prin epocile 

întunecoase. Dar steaua de seară---steaua de seară este una care vestește  

Lumina. Steaua serii este una care salută Lumina pentru biserică. Biserica 

a fost în minoritate, doar jos de tot, doar un grup mic. Dar în final ziua va---

acea trâmbiță a lui Dumnezeu va suna și ziua se deschide etern. Zorii vin 

și acel mare Duh a lui Dumnezeu care va veni peste cineva în aceste zile 

din urmă, care va vesti acest mesaj, va aduce inimile copiilor înapoi la 

părinții Cincizecimii. 
53 Și cum a fost scrisă Cartea Faptelor? Începeți să o citiți. Priviți cum 

am contaminat-o noi cu tot felul de lucruri prostești de-ale noastre. Dar va 

fi cineva care vine într-o zi: o Lumină, înainte de a ieși afară, această ușă 

deschisă care a fost așezată înaintea bisericii. Urmăriți și vedeți dacă ea nu 

vine într-una din aceste zile. Dumnezeu îl va trimite pe Ilie. Doar tot atât de 

sigur cum stau eu la acest amvon, el va trimite și acel Ilie va scutura oamenii 

drept înapoi la învățătura originală penticostală. 
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Acum, începeți la Cincizecime și vedeți cum a fost ea. Vedeți ce au 

făcut ei. Vedeți dacă asta va fi strângerea mâinilor. Și ea va fi drept înapoi. 

Și când Petru a predicat în ziua Cincizecimii acolo sus, când ei au fost 

umpluți cu Duhul Sfânt și vorbeau în alte limbi, acești oameni au spus: 

„Acum, ce putem noi să facem să primim aceea?” 

Petru a spus: „Pocăiți-vă fiecare din voi și fiți botezați în Numele lui 

Isus Cristos pentru iertarea păcatelor voastre și voi veți primi darul Duhului 

Sfânt, căci promisiunea este pentru voi și pentru copiii voștri și pentru aceia 

care sunt departe chiar atât de mulți câți Domnul Dumnezeul nostru îi va 

chema.” Aceea a fost Lumina originală a Cincizecimii. 

Acum, aceea este Steaua Dimineții și Steaua Serii trebuie să 

reflecte aceeași Lumină înapoi din nou. El va striga cu un glas în pustie 

despre apropierea lui Mesia. El va arăta de asemenea---va arăta semnele 

venirii lui Mesia. El va fi un profet a lui Dumnezeu, un om mare. Și când el 

vine, urmăriți ce va face el. Biblia spune că el va face aceasta. 
54 De asemenea înainte ca ziua să vină trebuie să fie un timp să vină 

în biserică să împlinească ce a spus Isus: „Așa cum a fost în zilele Sodomei, 

așa va fi la venirea Fiului omului.” Sodoma, lumea este în starea Sodomei. 

Noi toți știm aceea. Este aceea adevărat, biserică? Lumea este în starea 

unei Sodome. Acum, priviți. Ce fel de mesaj a primit Sodoma? Ei au avut 

un Billy Graham modern care s-a dus și a predicat intelectualilor. Doar 

câțiva au fost trași afară și ei erau în rușine și au adus rușine și soția s-a 

transformat într-un stâlp de sare: privind înapoi. 

Acum, observați aceea. Un Înger a stat cu Avraam. Îngerul care a 

stat cu Avraam (neștiind cine era el, se presupune), după ce El a spus: 

„Avraam, unde este soția ta, Sara?” 

A spus: „Este în cort în spatele tău.” 

Biblia a spus că era în---ea era în cort în spatele Îngerului. Și el a 

spus: „Te voi vizita potrivit cu timpul vieții. Eu ți-am promis acel copil. Eu voi 

veghea ca tu să-l primești.” 

Și Sara a râs în sinea ei. Și când ea a făcut-o, Îngerul Domnului a 

spus: „De ce a râs Sara?”  
55 Acum, El a spus că aceea se va întâmpla înainte de venirea 

Domnului. „Așa cum a fost în zilele Sodomei, așa va fi la venirea Domnului.” 

Vedeți voi, prieteni? Va reflecta același fel de Lumină pe care a reflectat-o 

Steaua dimineții. Și ce va face el? Va chema copiii înapoi la credința 

părinților, părinții Cincizecimii. 
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Pavel, Sila, Ioan, Marcu, Irineus, Sfântul Martin, Columba, toți aceia, 

acei martiri mari care au predicat această Evanghelie și au ținut strâns de 

ea, au stat drept cu ea și au fost împinși afară. Când acel mare grup clasic 

a început să dorească o organizație... Ați observat în Biblie acolo că a spus, 

„faptele nicolaiților.” Apoi acelea care au fost fapte într-o epocă a bisericii, 

au devenit o învățătură. Știți ce înseamnă „Nico?” Eu am cercetat. „Nico” 

înseamnă, „a cuceri, a birui.” 

Pe cine să biruiască? Pe laici, când toată sfințenia merge într-un 

bărbat, doar într-un singur bărbat. El este singurul care este sfânt și el este 

cel... Biserica poate trăi în orice fel dorește și să-i mărturisească lui. Hm! 

Duhul Sfânt este pentru oricine vrea, laici și toți. Nu este voia lui Dumnezeu 

pentru asta ca să fie doar un bărbat sfânt. Este Duhul Sfânt printre oameni 

care sunt născuți din nou, arătând semne și minuni, chiar aceeași biserică. 

Acea Stea de seară va reflecta aceeași Lumină pe care a reflectat-o Steaua 

dimineții. 
56 Dar priviți, când vine, acolo va fi un timp, El a spus: „Aceea nu va fi 

nici noapte nici zi.” Tu cu greu poți să spui asta, o zi sumbră, așa cum avem 

noi, ploioasă în țara noastră, sumbră. „Dar seara va fi lumină.” Lumina de 

seară va veni. 

Ei bine, Lumina de seară, soarele seara este același soare care 

răsare dimineața. Lumina de seară trebuie să reflecte aceeași lumină pe 

care a reflectat-o soarele dimineața. Este doar apusul soarelui și răsăritul 

soarelui. Vedeți voi asta? Acum, noi suntem în timpul de seară. O, mulțumiri 

fie lui Dumnezeu pentru Lumina de seară, reflectând promisiunea Lui, 

împlinind-o. 
57 Acum, lumea este într-o stare de Sodomă. O, vulturașii Lui... Eu am 

ajuns aici, unde am predicat odată despre aceea, Luminile dimineții, Steaua 

dimineții, același mesaj. A fost seară pentru mult timp acum. Este un timp 

încețoșat, deci un timp periculos. Amintiți-vă, amurgul este cel mai periculos 

timp dintre toate; călătorind trebuie să fii atent. Și aceasta este cea mai 

periculoasă zi în care ați trăit vreodată. Biblia a spus în Matei 24 că: „Va 

veni la împlinire în zilele din urmă încât aceea va înșela chiar pe cei aleși 

dacă ar fi posibil.” 

L-am auzit pe Billy Graham că zicea ziua trecută într-un mesaj; el a 

spus: „Aleșii sunt deja înșelați,” Nu, nu. Aleșii nu vor f înșelați. Nu, nu, ei nu 

vor fi. Nu, membrii de biserică vor fi, dar nu cei aleși. Ei au fost aleși de la 

întemeierea lumii. Ei nu pot fi înșelați. Este imposibil, a spus Evrei 6. Ei nu 

vor fi înșelați. 
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Dar acesta este un timp periculos și pentru---pentru biserică în acest 

timp deseară pentru că acolo... Ascultați, ei vor merge la biserică și vor fi 

aproape ca și credincioșii cincizecimii. Voi veți... Ei vor striga, vor dansa, 

vor vorbi în limbi și orice altceva: atât de apropiat încât să înșele chiar pe 

cei aleși dacă va fi posibil. Dar amintiți-vă, singura cale în care voi veți 

cunoaște că sunteți corecți este să urmați Conductorul, Cuvântul. El aduce 

la iveală adevărul absolut. Înțelegeți? Continuați cu Conductorul, doar fiți 

umpluți cu El. Da, domnule. 
58 Acum, noi aflăm că această biserică Laodiceeană, această epocă a 

bisericii în care noi suntem acum (dacă vreți să citiți asta, Apocalipsa, al     

3-lea capitol), noi vedem ce---ce a făcut---ce a avut loc când acest mesaj 

va trebui să meargă înainte? Biserica a fost așa de lumească și s-a 

organizat, încât ei au organizat chiar pe Dumnezeul ei afară din ea. 

Cea mai mișcătoare Scriptură pe care am văzut-o vreodată este 

Evrei---este Apocalipsa, al 3-lea capitol, când---la epoca bisericii 

Laodiceea: Isus stând în afara propriei Lui biserici bătând, încercând să 

intre înapoi. În prima biserică, El umbla printre cele șapte sfeșnice de aur, 

epocile bisericii. Dar în Laodiceea, El era în afară, încercând să intre înapoi 

în propria Lui biserică. Asta arată ce I-a făcut Lui această epocă. 

Ei L-au organizat în afară. Ei au organizat învățătura Lui în afară. Ei 

au organizat Biblia Lui în afară. Ei au o carte de crezuri, de filozofii și așa 

mai departe pe care ei le citesc și le acceptă în schimb: confesiuni reci, în 

loc să lase pe Dumnezeu să intre și să facă un Mesianișor din ei, să le dea 

botezul Duhului Sfânt să arate semne și minuni. Ei le-au organizat toate,    

l-au împins pe El la o parte. 

Acum, El este pe partea din afară, făcând ultima Lui chemare, 

încercând să intre înapoi din nou, la ușă. „Iată, eu stau la ușă și bat,” epoca 

bisericii Laodiceea, încercând să intre înapoi în propria Lui biserică de unde 

ei L-au împins afară. Nu este asta jalnic? Acela este lucrul cel mai mișcător 

la care mă pot eu gândi: la El în propria Sa biserică, dându-Și viața pentru 

acea biserică și făcând în felul în care ei au făcut. Și a trimis Lumina la 

biserică și El a spus că a făcut-o și ei au respins-O și L-au împins afară, au 

acceptat vreun fel de crez sau ceva ce biserica a inventat. Și acolo este El, 

stă afară încercând să intre. 
59 Acum, lăsați-mă doar să spun aceasta în încheiere, pentru că se 

face prea târziu. Eu mai am cam douăzeci de Scripturi scrise aici, dar nu 

voi ajunge la ele. Lăsați-mă să spun asta. Ați observat voi? În afara 

bisericii... Ascultați voi? Ziceți „ Amin.” (Adunarea spune „Amin.”) În afara 
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bisericii încercând să intre înăuntru... Amintiți-vă, cei din interiorul 

denominațiunilor nu L-au văzut niciodată. Sunt cei dinafară care L-au văzut. 

Ei au auzit o ciocănitură, dar ei n-au văzut-o. 

 Acela-i felul cum este astăzi. Un om care nu poate, care va merge 

primprejur, spunând: „Păi, n-am văzut nimic în legătură cu asta. M-am dus 

pe-acolo. N-am văzut deloc, nimic.” Vedeți, el nu poate vedea asta. El este 

tot organizat atât de legat, el nu poate vedea nimic. Dar dacă tu poți doar 

vreodată să te eliberezi suficient ca să ieși afară să privești Cine stă acolo 

afară bătând, să vezi Cine face aceste lucruri...Vedeți voi ce vreau să spun? 

Ieșiți afară, afară. 

Nu fiți atât de organizați, pentru că atunci când o faceți, nu puteți 

vedea nimic. Singurul lucru pe care-l puteți vedea este organizația voastră. 

Dar dacă voi puteți ajunge pe partea dinafară, Îl veți vedea pe Isus în toată 

gloria Lui și mila Lui, încercând să intre în oamenii Lui. O, eu privesc la El 

stând acolo. 
60 Eu vorbeam despre Mesia, Mesia, Mesianișori. Ei sunt Lumina 

bisericii astăzi, Lumina lumii. Isus le-a spus ucenicilor: „Voi sunteți Lumina 

lumii.”  Acum, tu ești o candelă care stă pe un deal, care---o lumină care 

poate fi văzută de pretutindeni. Noi suntem Lumina. Dacă noi suntem, noi 

reflectăm Lumina lui Mesia. Semnul lui Mesia urmează Mesianișorii la fel 

cum ea L-a urmat pe Mesia. 
61 Aici cu ceva timp în urmă în frumoasa voastră biserică, cred că am 

predicat aici despre un subiect: „Așa Cum Vulturul Își Scutură Cuibul”, 

flutură peste micuții lui. Eu cred că am predicat despre aceea aici, frate 

Jack sau undeva. Da, „Vulturul Își Scutură Cuibul lui...” 

Îmi place să urmăresc marele vultur. Știți că tatăl-vultur... Știți, 

Dumnezeu s-a numit un Vultur. Ați știut asta? El i-a numit pe profeții Lui 

vulturi. Sigur El i-a numit. El a spus asta că... Acest vultur, Iacov, el l-a aflat 

într-o---într-o pustie înspăimântătoare și așa cum vulturul își scutură 

cuibul... Acum, noi aflăm că El s-a numit și pe El Însuși un vultur, astfel El 

este Vulturul Iehova. Apoi El are un grup de vulturași: vulturași ca 

Mesianișori, vulturași. 

Acum, eu îl pot vedea pe marele vultur-tată umblând în jur deasupra 

cuibului. Lui îi place să-i privească pe copiii lui. O, vai. Cum îi place lui să 

se uite la ei! Cum arată ei? Arată întocmai ca el. Ei nu sunt hibrizi. Ei nu 

sunt jumătate ca un șoim și jumătate cioară sau altceva. Ei sunt vulturi. 

Amin. 
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Aceea este ce suntem noi azi. Noi suntem metodiști, baptiști și 

„Adunările” și „așa-și-așa” și „așa-și-așa”, șoimi, ciori și orice altceva, cum 

putem noi fi vulturași? Cum putem noi, când noi vedem semnul lui 

Dumnezeu mișcându-se printre noi și să-l numim altceva? Aleluia! 
62 Lui îi place să privească pentru că el știe că ei sunt de rasă, ei au 

trupul lui, sângele lui, duhul lui. Amin. Ce mândru privește el peste vulturașii 

lui, umblând roată. Amin. 

Vulturașii lui îl privesc și-i spun: „Ce mare ești, ce mare ești.” Privesc 

la mine însumi, o, vai: „Îmi voi lua zborul într-una din aceste zile, nu-i așa, 

tati?” Înțelegeți? O, cum îi place lui să îi privească. Ei se uită la el. Ei 

acționează ca el. Ei sunt trupul lui, sângele lui, duhul lui. Amin.  

Acela este felul în care este biserica lui Dumnezeu, vulturașii Lui, 

Mesianișorii Lui. Ei arată ca El; se comportă ca El; predică ca și El; fac 

lucrările pe care El le-a făcut. „Lucrările pe care Eu le fac, le va face și el 

mai mult decât acestea va face El pentru că Eu mă duc la Tatăl.” Amin. 

„Aceste semne îi vor urma pe vulturașii mei.” Amin. „Ei vor face așa cum 

fac Eu. Dacă Duhul Meu este în ei, atunci ei vor face lucrările pe care le fac 

Eu. Dacă ei nu fac lucrările pe care le fac Eu, este pentru că Duhul Meu nu 

este în ei.” 
63 Cum ar fi dacă El ar privi la unul din acei mici vulturași și primul lucru 

pe care-l știți, el avea un afiș ca un șoim. El ar spune: „Acum, așteptați un 

minut aici. Este ceva greșit.” 

Și o cioară bătrână dacă ar fi sărit sus în cuib și ar începe să spună: 

„Cra, cra, cra. Zilele miracolelor au trecut. Cra, cra, cra. Nu există un astfel 

de lucru ca vindecarea divină.” Ha, pariez că el doar și-ar lua gheara lui 

mare și l-ar alunga drept afară. Și ea și-ar fi rupt gâtul tot așa de sigur ca 

lumea. Înțelegeți? Da, „O, nu există... Aceea este telepatie mintală. Nu 

există așa ceva ca acele lucruri în aceste zile.” Tu șoim al cărnii și aceea 

este carne moartă de asemenea. 

Aceea-i ce... Dumnezeu vrea vulturași. El vrea Mesianișori. El vrea 

bărbați și femei care au semne și minuni, cei unși. El vrea o biserică ce este 

umplută cu Duhul Sfânt, o biserică ce-L reflectă pe El același ieri, azi și-n 

veci. Dumnezeu n-a murit. El doar s-a născut într-o Împărăție, are 

Mesianișorii Lui în ea. Amin. Fiecare cuvânt ce-L spune El, ei zic „amin” la 

el. Așa este! Da, domnule. Ei arată ca El, acționează ca El; ei cred asta, au 

Conductorul care se mișcă drept în afară cu semne și minuni care urmează. 

Acela este Mesia. Mesia trăiește în seara aceasta. El nu este mort. El este 

viu pentru totdeauna. Credeți voi aceea? Ce-a spus el că va fi asta? 
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Va fi lumină la timpul de seară, 

Cărarea către glorie voi desigur o veți afla; (Este aceea 

corect?) 

În acea cale a apei... este lumina astăzi, 

Îngropați în Numele prețios a lui Isus. 

Tânăr și bătrân, pocăiți-vă de toate păcatele voastre. 

Duhul Sfânt cu siguranță va veni înăuntru; 

Luminile serii au sosit. 

        Este o realitate că Dumnezeu și Cristos sunt unul. 
64 Omul a fost făcut să fie un dumnezeu. Dumnezeu a fost făcut să fie 

om, o, Mesia. Marele Iehova a locuit într-un trup uman, a făcut acel trup ca 

al Lui așa ca El să poată fi un trup uman, un Mesianișor, să guverneze 

pământul Lui și să-l controleze. Amin. „Lucrările pe care Eu le fac, le vor 

face și ei.” O, îmi place aceea. 

Iehova umblă înapoi și înainte deasupra tronului Său, zice: „Aceia 

sunt vulturașii Mei. Da. Ei sunt carne din carnea Mea și os din oasele Mele. 

Ei sunt născuți din Duhul Meu și spălați în Sângele Meu.” Amin. „Ei sunt ai 

Mei. Ei sunt ai Mei. Orice le spun, ei cred. De ce? Sunt vulturi. Aceea-i ce 

sunt ei. Ei sunt vulturi întocmai la fel cum Eu sunt vultur. Ei sunt---ei sunt 

mici dumnezei, când Eu sunt marele Dumnezeu. Așa este! Eu sunt Tatăl 

Iehova. Ei sunt copiii Mei.” Iată. Astfel El a promis că aceste lucruri vor avea 

loc. 

Acum, dacă noi suntem copiii Împărăției Lui, acele semne ar trebui 

să se facă cunoscute între noi. Este aceea adevărat? Acum, noi putem 

vorbi despre ele și să vorbim despre ele și să stăm toată noaptea asupra 

lor. Dar vor lucra ele? Acela este lucrul următor. Acela e lucrul următor. 

Dacă ele lucrează, atunci ele sunt adevărate. Cuvântul lui Dumnezeu a 

promis în Sfântul Ioan 14:12: „Cel care crede în Mine, lucrările pe care le 

fac Eu, le va face și el.” Este aceea corect? Eu cred aceea, voi nu? În 

regulă. Să ne aplecăm capetele doar un moment. 
65 Tată Dumnezeule, ora timpului a sosit. Noi ne dăm seama că nu 

este nicio cale pentru noi să---să aflăm ceva, nicio cale să mergem acum, 

decât la Isus. Noi suntem---noi suntem la timpul sfârșitului. Vedem toate 

aceste lucruri luând loc. Vedem națiunea noastră chiar la faliment. Noi 

vedem lumea noastră---noastră la faliment. Vedem comunismul 

strecurându-se înăuntru, un duh neevlavios numit „cortina de fier”. Noi 

vedem una ridicându-se în China numită „cortina de bambus.” Vedem una 

că se ridică numită „cortina purpurie ”, „cortina romană”, preluând lumea. 
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Acum, Tată Dumnezeule, noi ne rugăm ca Tu să ne lași să ne 

amintim aceasta: că aceste lucruri sunt promisiunile Tale. Tu ne-ai promis 

aceste lucruri la timpul serii. Suntem așa de bucuroși să Te vedem făcând 

Cuvântul Tău împlinit în viețile noastre. Noi ne rugăm, Tată, ca Tu să pui o 

foame și o sete. Acum, aceste câteva cuvinte au fost frânte și spuse. Eu 

mă rog ca Tu să le faci cunoscute inimilor oamenilor ca ei să își dea seama 

că Dumnezeu este putere. El este putere. 
66 Cristos a fost Plinătatea lui Dumnezeu. El a fost unsul Iehova. El a 

fost Iehova-trupul uns, Isus din Nazaret. Dumnezeu era în Cristos 

împăcând lumea cu Sine. Și El a murit ca să poată sfinți această rasă 

umană căzută și să-i aducă înapoi la fii de Dumnezeu iarăși, să fie cei unși, 

unși cu Duhul Sfânt să meargă înainte să reflecte Împărăția Lui până când 

El se întoarce tot drumul prin cele șapte epoci ale bisericii. Și apoi, în ultima 

epocă, noi Îl găsim în afara propriei Lui biserici, încercând să intre înăuntru. 

Dar El a promis că va trimite o Lumină în acea zi și noi am aflat-O, 

Doamne. Noi am aflat-o și vedem că este un Conductor corect pentru că 

noi ne-am agățat de Cuvântul pe care Îl credem cu Dumnezeul din cer care 

a promis asta și aflăm că curentul care a înfăptuit primele semne vine drept 

înapoi și înfăptuiește aceleași semne mesianice. Atunci, Tată, noi știm că 

Cuvântul pe care Îl numim Conductorul este corect pentru că El produce 

fiecare promisiune. Noi Îți mulțumim pentru asta, Tată.  

Noi ne rugăm, ca Tu să salvezi---pe cel nesalvat, să vindeci bolnavii, 

să umpli cu Duhul Sfânt pe aceia care doresc asta și să încurajezi biserica 

Ta. În timp ce noi așteptăm mai departe după Tine Doamne, în serviciul de 

vindecare, noi Îți încredințăm acești oameni și totul Ție, în Numele lui Isus. 

Amin. 
67 Ce este acesta acum? Eu urmăresc ceasul și nu vreau să vă țin 

prea mult timp. Noi trebuie să începem dimineața devreme, de asemenea. 

Ce a promis El? El a promis că seara acolo va fi Lumină. El a promis. Puteți 

voi vedea ce vreau să spun când zic Mesianișori? Ridicați-vă mâinile dacă 

înțelegeți. Dacă Mesia înseamnă „uns” și El a fost Mesia pentru că a fost 

uns cu Plinătatea lui Dumnezeu, atunci și noi suntem unși cu același Duh. 

Acum, voi ziceți: „Dacă...Cum știi tu că ești uns cu același Duh?” Ei bine, 

aceeași Viață, aceleași lucrări pe care El le-a făcut...„Cel care crede în 

Mine, lucrările pe care Eu le fac, le va face și el.” Ce a spus El în Sfântul 

Ioan 5:19? „Adevărat, adevărat Eu vă spun, Fiul nu poate face nimic decât 

ce El vede pe Tatăl făcând: aceea face și Fiul.” Orice Mesianișor corect va 

avea același mesaj. Este aceea corect? 
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68 Și amintiți-vă, cine au primit botezul mai întâi, botezul Duhului 

Sfânt? Iudeii. Cine a urmat? Samaritenii. Ultimii au fost neamurile (este 

aceea corect?), pentru că ei au fost aduși înăuntru după moarte, îngropare 

și înviere. Și ei nu au... Acum, ei au primit mesajul în regulă. 

Acum, observați, oamenii lui Ham, Sem și Iafet. Acum, poporul lui 

Ham și poporul lui Iafet trebuiau să vadă... Acelea sunt semințiile de pe 

pământ, cele trei seminții de pe pământ. Acum, noi vedem că iudeii au primit 

semnul lui Mesia prin Isus. Samaritenii l-au primit prin Isus. Dar acum, în 

zilele din urmă... Acum, neamurile n-au primit pentru că ei nu așteptau 

vreun Mesia. Noi eram păgâni în acele zile, rudele noastre, anglo-saxonii. 

Noi eram păgâni, ne închinam la idoli. Moabiții și alții, amoriții și așa mai 

departe, aceia---acela era poporul nostru. Dar acum de două mii de ani noi 

am așteptat un Mesia. 
69 Acum, cum s-a făcut El cunoscut pe Sine acolo în trecut? Prin a-l 

trimite pe Isus și a-l unge cu propriul Lui Duh. Și Isus a spus: „Dacă Eu nu 

fac lucrările Tatălui Meu, atunci să nu Mă credeți.” Este aceea corect? 

„Dacă Eu fac lucrările, credeți lucrările.” Acum... Din ce cauză? El nu s-a 

agățat cu organizațiile lor, cu denominațiunile lor. El a stat la o parte de la 

toate, a strigat la ele. Și ei au spus că El a sfâșiat bisericile și totul. V-ați 

putea voi aștepta ca Duhul Lui să facă ceva mai puțin când El vine din nou? 

El va face același lucru pentru că nu se poate schimba. Acela este 

Dumnezeu. 

Noi ne putem schimba. Sinele nostru uman se poate schimba, dar 

Dumnezeu nu se poate schimba. El trebuie să fie același. El este infinit; noi 

suntem finiți. Astfel El nu se poate schimba. 

Așadar când El vine la biserica Lui în zilele din urmă, ce va fi aceea? 

Un grup de oameni scoși afară, unși cu Duhul lui Dumnezeu. Ei vor fi 

Mesianișori. Vedeți? Ei vor fi cei unși. Și dacă Duhul Lui este în ei, atunci 

vor face lucrările pe care le-a făcut El, întocmai exact. Nu este aceea---nu 

este aceea adevărat? 
70 Atunci, dacă voi ziceți... Dacă puteți lua aceea și să conectați 

Cuvântul cu dinamul, atunci dacă din... Atunci dacă curentul vine înapoi 

spunând că aceea este corect, voi aveți o conectare. Dacă voi puneți acolo 

și nu se întâmplă nimic, voi aveți o întrerupere pe undeva, aveți o linie 

întreruptă pe undeva. Înțelegeți? Dar conectați-le acela la dinam; dacă 

curentul trece prin el, atunci aveți un conductor bun. Voi aveți un conductor. 

Și dacă voi vreți să credeți că asta este astfel. 
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 Eu vă spun cum am primit asta. Eu am venit exact pe calea cum a 

spus Biblia. 

Eu nu m-am schimbat niciodată pentru vreo denominațiune. Propria 

mea biserică baptistă m-a dat afară pentru că nu am vrut să ordinez o 

femeie predicatoare. Aceea nu era Scriptural și nu este corect. Și am spus: 

„Tu ai putea tot așa de bine să mă scoți afară pentru că va trebui s-o faci 

mai devreme sau mai târziu. Așa că eu doar voi pleca înainte ca voi să o 

faceți.” În regulă. 
71 Apoi eu---apoi când se ajunge la o mulțime de lucruri astăzi, eu... 

Când eu eram doar un băiat, înainte să aud cândva de Unitarieni, 

Duotarieni, trei Dumnezei, patru Dumnezei, orice au ei, eu am crezut că era 

un singur Dumnezeu și am crezut că Numele Lui era Isus. Și eu am fost 

botezat în Numele lui Isus Cristos de către un predicator baptist misionar 

pentru că eu i-am cerut să facă asta. Eu am predicat asta totdeauna de 

atunci. 

Nu este nicio Scriptură în Biblie... Arătați-mi o singură Scriptură 

unde vreodată cineva a fost vreodată botezat în alt fel... Arătați-mi un singur 

loc în Biblie unde cineva a fost vreodată botezat folosind titlurile de Tată, 

Fiu, Duh Sfânt. Sau citiți istoria și spuneți-mi, până bisericile catolice au fost 

organizate, oricine a fost vreodată botezat în Numele de Tată, Fiu, Duh 

Sfânt atunci eu voi pleca de la amvon. 

Acesta este un crez catolic și fiecare bărbat sau femeie botezați în 

acel fel nu sunt botezați în biserica viului Dumnezeu. Ei sunt botezați în 

biserica catolică. Acela este crezul lor. Arătați-mi în Scripturi; arătați-mi din 

istorie, dacă cineva în afară de biserica catolică a făcut vreodată asta. 

Și Luther a dus asta mai departe și Wesley după el. Iată că venim 

prin timp în aceasta. Fiecare din aceste biserici, jos la aceea, a spus: „El 

nu a negat Numele Meu.” Dar când s-a venit la acea biserică a epocii 

Tiatira, El a spus: „Tu ai un nume. Tu ai un nume că ești viu dar tu ești mort.” 

Așa este. 
72 Eu nu vreau să spun că botezul în apă în Numele lui Isus vă 

salvează, dar acela este botezul creștin corect. Voi sunteți salvați prin 

credință (Așa este!) prin Cristos. Așa este. Dar acela este botezul corect. 

Acela este felul în care voi trebuie să fiți botezați (exact), felul în care voi 

trebuie să rămâneți în ordinea Bibliei. Voi trebuie să fiți botezați în acel fel. 

Apoi, când voi ați primit Duhul Sfânt și puterea lui Dumnezeu vine 

peste voi, atunci voi veți face chiar aceleași lucrări pe care Isus le-a făcut 

pentru că acela este Duhul Lui în voi. Dacă nu este, atunci e ceva greșit. 
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Aceea-i așa. O, glorie. Eu mă simt ca și cum aproape aș putea să vorbesc 

în limbi acum eu însumi. 
73 Voi știți, prima dată când am vorbit vreodată în limbi eu eram în 

biserica baptistă, predicând. Stăteam pe o platformă predicând cât de tare 

puteam și am sărit chiar în mijlocul culoarului. Și am spus câteva cuvinte în 

limbi necunoscute, neștiind ce am spus, m-am uitat în jur și toată adunarea 

și-a întins gâtul și s-a uitat în jur. Și ceva a spus înapoi prin mine: „Eu sunt-

--(și apoi mai tare)---o stâncă într-un ținut secetos, un adăpost în timp de 

furtună.” Și prima dată când am vorbit cândva în limbi. 

Și, vai. Eu am știut că era ceva real despre asta undeva. Nu știam, 

dar am continuat până când am aflat asta, doar am continuat să merg, am 

vândut totul și am cumpărat acea Perlă mare. Vai, mie nu-mi pasă...Dacă 

Biblia spune...Eu---eu o cred. Mie nu-mi pasă... câte organizații, câți spun 

aceasta, aceea sau cealaltă. Acela este Cuvântul lui Dumnezeu, El este 

Adevărul și eu stau drept cu El. Asta-i tot. Și singura cale în care voi o veți 

face vreodată, este să stați cuvânt cu cuvânt cu Biblia. 
74 Predicam seara trecută despre cele patru făpturi vii, încercând să... 

Și ele nu erau---ele nu erau fiare pentru că sensul cuvintelor în asta, ele 

erau creaturi vii, în Evrei, în Apocalipsa, capitolul al 4-lea, cuvântul tradus 

este Zoon, Z-o-o-n care înseamnă „creaturi vii.” În Apocalipsa 11 și 

Apocalipsa 17 acela este întrutotul alt nume și înseamnă---înseamnă „o 

fiară sălbatică neîmblânzită.” Dar acestea erau creaturi vii. 

Ceea ce ei erau, erau heruvimi așa cum erau la poartă păzind locul 

sfânt. Noi îi vedem în Ezechiel primul capitol, când Lumina chihlimbarie a 

lui Dumnezeu și curcubeul erau acolo și gloria lui Dumnezeu. Noi avem o 

fotografie a Ei, în același fel în care ei au văzut-o acolo. Noi avem o 

fotografie a Ei. Și acolo este Ea, chiar în clădire. Făcută o fotografie a 

Luminii (corect), întocmai exact în felul în care a văzut-O Ezechiel. Ezechiel 

1:26 la 28 vă arată un tablou al Acesteia, întocmai cum a văzut el gloria lui 

Dumnezeu. 
75 Acum, voi vedeți, că ochiul aparatului de fotografiat poate vedea 

uneori lucruri pe care ochiul uman nu le poate vedea. Așa este! Ei au văzut 

Asta când oamenii n-o pot vedea. Dar noi am devenit așa de obosiți, 

aparatele noastre de măsurat lumina. Când noi s-ar cuveni să fim contoare 

sfinte de lumină ei sunt atât de obosiți cu nechibzuință și denominațiuni și 

lucruri, noi nu putem vedea mai departe decât nasul nostru sau---așa ceva. 

Noi nu vedem acele lucruri acolo afară. 
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Și Duhul Sfânt este aici azi. El doar este același ieri, azi și-n veci, 

aceeași Putere, aceleași semne, aceleași minuni, același Dumnezeu, 

același botez, același Duh Sfânt, același lucru. Totul este la fel pentru că El 

nu se poate schimba. Amin. 
76 În regulă. Acum, eu cred că el a spus că a dat cartonașe de 

rugăciune A-uri. Este aceea corect? Cartonaș de rugăciune... 

(Loc gol pe bandă) Credeți voi asta afară acolo, biserică? Acel cec 

trebuie aprobat corect sau ei îl vor returna înapoi. Clar, nu presupuneri, ci 

cu adevărat știi ce—ce este asta...  Acum, completați-l. Și acum, El deja... 

Acum, să luăm o persoană bolnavă. Cineva să-și ridice mâna care 

este bolnav. Aceea este---aceea este... 
77 (Loc gol pe bandă)...nu va pune niciodată piciorul pe acest pământ 

până când biserica este dusă. Câți cunosc aceasta? „Noi care suntem vii și 

rămânem nu o vom lua înainte sau împiedica pe cei ce sunt adormiți. 

Trâmbița lui Dumnezeu va suna; noi ne vom ridica și vom fi răpiți să-L 

întâlnim în văzduh.” Așa este! Atunci El se întoarce înapoi să se facă pe 

Sine cunoscut să---să---cum s-a făcut Iosif fraților lui, o sută patruzeci și 

patru de mii. Dar biserica este răpită și dusă înăuntru. Amintiți-vă, când Iosif 

s-a făcut cunoscut fraților lui, soția lui și toți erau în palat, neamuri deloc 

primprejur. El i-a trimis pe toți. 

Și astfel ei sunt---epoca bisericii se termină la capitolul al 3-lea. Ioan 

a fost răpit, reprezentând biserica. Și de-acolo la capitolul al 19-lea, ea nu 

este---sau nu apare din nou până ea vine să fie căsătorită cu Mirele ei. 

Acum, aceea merge la Iudei de la al 4-lea încolo, încheierea cu iudeii. 
78 Acum, dacă Cristos vine și se arată pe Sine viu în seara aceasta... 

Acum, dacă eu am spus corect, dacă am spus corect că El era Mesia și 

credincioșii... Aceea înseamnă că el este „Cel uns” și noi avem ungerea 

Lui. Nu va înfăptui aceeași ungere același lucru de fiecare dată? (Loc gol pe 

bandă). 
79 Eu vă iubesc. Frate, va---va fi prea târziu să îți vorbesc în felul acela 

la judecată, când tu ești lăsat. Vreau ca tu să fii pregătit. Noi suntem---noi 

suntem... Eu nu știu când vine El, dar dacă El vine în seara aceasta, eu 

vreau să fiu gata. Dacă El nu vine până săptămâna viitoare, eu vreau să fiu 

gata atunci. Așa că eu vreau să fiu gata când... Dacă eu dorm, aceea nu 

mă va împiedica, voi învia oricum. Înțelegeți? Dar în timp ce eu sunt aici eu 

vreau ca fiecare gram din mine să conteze pentru El și eu---eu vreau ca și 

din voi să facă la fel. 

Acum, această doamnă de-aici, eu n-o cunosc. 
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(Loc gol pe bandă)...facă același lucru care a fost făcut în Sodoma. Câți 

dintre voi cred aceea acum cu toată inima? În regulă. Acum, eu cred... 

Acum, amintiți-vă, astfel ca voi să nu luați partea umană în asta, Dumnezeu 

lucrează numai prin om. Câți știu asta? Omul este a lui Dumnezeu... Acela 

este motivul că Isus era Dumnezeu. Aceea este... Dumnezeu a lucrat doar 

printr-un Om (Este aceea corect?) împăcând lumea cu Sine. Acum, El era 

Mesia. Atunci tu și cu mine devenim Mesianișori sau mici Mesia pentru că 

suntem unși cu același Duh. 

(Loc gol pe bandă)...o educație de școală primară și eu---eu nu știu 

nimic. Singurul lucru pe care-l știu, eu sunt salvat. Asta-i tot ce știu. Știu că 

Isus Cristos este Fiul lui Dumnezeu. El este Salvatorul meu. Eu îl cred pe 

El, Eu cred că El a fost Dumnezeu manifestat în trup. Cred că a murit, a 

înviat din nou și a venit înapoi în forma Duhului Sfânt să ungă biserica. Eu 

cred că fiecare Cuvânt din acea Biblie este adevărul. Dumnezeule, dă-mi 

credință să fac asta să răspundă. 

(Loc gol pe bandă)...am văzut că se întâmplă de când am plecat de la 

voi toți, doar primprejur, poate douăzeci, treizeci de apeluri telefonice pe zi 

din diferite locuri și acolo acasă. Asta ar face niște cărți bune puternice. Cu 

siguranță ar face. Dar noi nu spunem nimic despre asta, doar din când în 

când bisericii. Noi nu o răspândim. Isus a spus: „Nu spuneți nimănui.” 

Înțelegeți? Aceasta este pentru biserică. Este pentru credincioși. Înțelegeți? 

Acum, dacă tu ești credincios, acum tu vezi dacă Duhul Sfânt se va 

mișca. Și dacă El o va face, câți dintre voi vor crede cu toată inima? Dacă 

El va face chiar același lucru pe care l-a făcut atunci când El a fost un Om 

numit Isus din Nazaret, voi veți crede că---că Mesianișorii sunt adevărul. 
80 (Loc gol pe bandă.)...frate, dar este Duhul Său. Eu sunt un păcătos, dar 

este Duhul Său care trebuie să lucreze pe undeva. El trebuie să aibă pe 

cineva prin care să lucreze. Vedeți? Ilie a fost un om supus slăbiciunilor 

cum suntem noi. Este aceea corect? El a avut suișurile și coborâșurile lui. 

Mânia lui s-a ridicat și indignarea lui. El era întocmai cum sunt eu sau cum 

sunteți voi. Dar el s-a rugat cu zel. El a fost un profet. S-a rugat fierbinte și 

a strigat spre cer, a pășit drept jos și a spus: „Ploaia sau roua nu va cădea 

până le voi chema,” El a avut răspunsul. Acela este motivul că eu stau aici 

în seara aceasta înaintea acestei femei. Dumnezeu a promis și eu Îl cred 

pe Dumnezeu. 
81 (Loc gol pe bandă)...văzut în vedenie. Câți m-au auzit să spun aceea 

înainte chiar să mă duc în Finlanda? Priviți aici la mâini. Fratele Jack stătea 

chiar acolo când s-a întâmplat asta---un băiețaș omorât chiar exact, nu-i 
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așa? Chiar în felul în care noi am notat în pagina goală din Biblia noastră. 

Apoi el a venit înapoi la viață, micul duh dus afară---în tărâmul celor morți; 

Dumnezeu l-a chemat înapoi. 

Vedeți, o putere mintală a unui om poate sparge un pahar, un 

păcătos s-a hotărât facă aceea... Lăsați pe Dumnezeu să intre acolo, el 

poate merge înapoi și să aducă morții înapoi. Vedeți, este promisiunea Lui.  

Mai întâi, voi aflați voia lui Dumnezeu; apoi faceți-o. 

Dar voi ziceți, „Nu este voia lui Dumnezeu în fiecare...” Este voia lui 

Dumnezeu. Noi am văzut asta făcută. Eu am văzut asta făcută cam de cinci 

ori diferit și știu că acesta este adevărul. 
82 Acum, aici este același lucru într-un fel amator așa cum a făcut Isus: 

a vorbit femeii. Alaltăieri era un om care a venit la mine acasă și a stat acolo 

și a spus... Eu am pornit spre poartă. Urma să-l trimit la birou la fratele 

Mercier și la aceia. El a spus: „Fratele Branham?” 

Am spus: „Da.” 

El a spus: „M-ai putea tu ajuta?” 

Am spus: „Păi, dacă tu te vei duce...” Ceva a spus: „Du-l în casă.”  

Chiar imediat ce el s-a așezat pe scaun, eu am spus: „Nu-mi spune 

cine ești. Eu îți voi spune.” Am început astfel și i-am spus totul... Duhul Sfânt 

a început să-mi descopere totul din viața lui. 

El zicea: „Așa este! Așa este.” El a spus: „Domnule, aceea este 

adevărat.” 

Eu am spus, „Al tău...Tu nu locuiești aici; locuiești în Madison. Ai 

fost la Evansville, Indiana și ai ajuns într-o grup într-un cult acolo nu-i așa?” 

„Da.” 

„Școala Biblică, se gândea el că era aceea.” 

El a spus: „Milă, vai omule. Cum știi tu aceea?” Și astfel noi---el a 

plecat, a spus: „Ascultă, eu nu înțeleg aceea.” 
83 Și eu am spus: „Ai fost vreodată într-una din adunările mele?” 

El a zis: „Nu am știut niciodată numele tău până cam cinci---cu douăzeci și 

cinci de minute în urmă. Un om mi-a spus când treceam prin Louisville, să 

vin aici; un om numit domnul Sandy.” A spus: „Nu ți-am știut deloc numele.”  

Am spus: „Ei bine, păi, aceea este slujba mea.” 

El a spus: „Dacă eu înțeleg corect asta, Isus a vorbit ucenicilor săi, 

știa ce este în inima lor.” 

„Așa este.” 

A spus: „Atunci acela este Dumnezeu care îmi vorbea prin tine către 

mine.” 
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Am spus: „Băiete, tu știi despre asta mai mult decât o mulțime din 

aceia care urmează adunările de multă vreme. Așa este.” El a spus: „Păi, 

slavă lui Dumnezeu, atunci totul s-a terminat acum.” Iată. 

Băiatul doar a zburat din Anglia: același lucru. Acum, iată, începe la 

Tabernacol. Aceasta este cam patruzeci și opt de ani din asta. El este 

Dumnezeu, nu-i așa, soră? 

(Loc gol pe bandă)...persoană în vârstă, bătrână, doamnă cu adevărat 

în vârstă. Este mama ta. Ea are ceva în neregulă cu urechea ei și ea are 

complicații de asemenea. Nu este aceea corect? Dacă este corect,      

ridică-ți mâna. 

(Loc gol pe bandă)..ai în mâna ta aici? În regulă, ia acela și pune-l peste 

ea. Crezi tu că ești vindecată acum? Lasă-mă să îmi pun mâinile peste tine. 

Tată Dumnezeule, eu îmi pun mâinile peste ea în Numele lui Isus Cristos. 

Fie ca aceste lucruri să vină la împlinire. Noi cerem de dragul lui Dumnezeu 

în Numele lui Isus. 
84 (Loc gol pe bandă)...Tu ai crezut că eu am venit înapoi astfel că ea 

poate veni sus... (Loc gol pe bandă)... ai ceva în neregulă la cap, ca o migrenă, 

durere de cap. Corect. Aceea te duce la o cădere nervoasă. Acum, tu suferi 

de slăbiciune. Doar pare ca și cum ca o coardă și o trage până toate firele 

sunt pe cale să se rupă și aceea... Vei fi în ordine...Inez... 
85 (Loc gol pe bandă)...stând acolo rugându-te, doamna cu brațele 

încrucișate, ai necaz cu plămânii tăi. Așa este! Am continuat să văd două 

femei. Mă întreb unde este cealaltă. În ordine. Tu L-ai atins pe El. Ridică-ți 

mâinile și spune: „Eu accept vindecarea mea, Doamne.” Du-te și fii bine. 

(Loc gol pe bandă)... acolo, de asemenea, are necaz cu urechea. Dacă 

el doar va crede cu toată inima sa...Da. În regulă, primește-ți vindecarea. 

Du-te... 

(Loc gol pe bandă)...nu-i așa. Soră? Ai un stomac bolnav, nu-i așa? 

Aceea este ce a făcut nervozitatea ta, te-a făcut să ai problemă cu 

stomacul. Voi ziceți: „Frate Branham, tu---tu ai ghicit nervozitatea.” Prin a fi 

nervoasă tu te-ai gândit că eu aveam necaz cu stomacul. Cineva s-a gândit 

aceea. Nu a fost ea. Cineva s-a gândit... că eu am ghicit-o. Ai vrea ca 

Dumnezeu s-o vindece și pe cumnata ta? Ai vrea? Crezi că El mi-ar spune 

ce este în neregulă cu ea? Diabet. Acum, du-te și crede. 
86 (Loc gol pe bandă)...Mesia mișcându-se printre noi. El este în voi și 

acolo afară. 

  (Loc gol pe bandă)...fiica ta, amândouă suferiți de necaz la tiroidă. Dacă 

crezi cu toată inima, Isus Cristos vă va face bine. Amin.  
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(Loc gol pe bandă)...remedieri slabe, imobilizată la pat. Eu îți spun; 

lucrul de care ai nevoie este Cristos în inima ta. Vezi? Tu ai nevoie să fii 

creștină, să-L accepți pe Cristos ca Salvator al tău. Aceea este o mulțime 

de încredere într-un păcătos, să pășească sus și să primească un dar ca 

acela, să aibă milă de mama ei. Fără nicio îndoială, căci Dumnezeu vrea. 

Crede-l pe El chiar acum pentru salvarea ta...?... Iată. 
87 (Loc gol pe bandă)...care este necazul tău? 

(Loc gol pe bandă)...stând chiar acolo în spate, un fel de---îmbrăcată cu 

o geacă galbenă. Aceea este. Am văzut-o apărând înaintea mea și am 

văzut acea Lumină atârnând acolo și apoi m-am uitat jos acolo iarăși. În 

ordine. El te-a vindecat atunci, soră, totul s-a terminat. 

(Loc gol pe bandă)....peste gura ta, privind la mine, zicând: „Laudă 

Domnului!”, astfel. Tu ai necaz cu gura și cu fața. Nu este aceea corect? 

Dacă este corect, ridică-ți mâna sus. În regulă. Isus te face bine. Du-te 

acasă și crede asta. Nu este El minunat? El este Domnul. 

(Loc gol pe bandă)...Crezi că El va vindeca aceea? Nepoțelul are o 

umflătură în vârful capului. Doamnă Person, du-te, crede cu toată inima ta. 
88 (Loc gol pe bandă) Tu ești Domnul Isus. Noi Te iubim. Noi știm că 

Ungerea Ta este aici. Păi, este pretutindeni, Doamne. Eu mă rog ca oamenii 

să Te primească chiar acum ca Salvator al lor și ca Vindecător al lor. Acordă 

asta, Doamne, prin Numele lui Isus. 

Aveți capetele aplecate doar un minut. 
89 ...(Loc gol pe bandă) A fost cu un timp în urmă... 

(Loc gol pe bandă)...linia de rugăciune. Linia de rugăciune se 

desfășoară. 

(Loc gol pe bandă)...?...Acum, veniți, îngenuncheați aici doar pentru un 

minut, vreți voi? Dacă credeți în Mesia, credeți că Isus a murit și a înviat din 

nou, veniți aici și stați chiar aici înaintea mea, aici la altar pentru un moment 

și rugați-vă. Dumnezeu să te binecuvânteze, domnule. Restul din voi acum, 

voi care vreți să-L acceptați pe Cristos ca Salvatorul vostru și...veniți drept 

sus aici, acum. 

(Loc gol pe bandă)...?...Vino, prietene păcătos, Vino, vino la Cristos 

acum, singura speranță, singura șansă. Luminile de seară strălucesc. Vino, 

în timp ce este ziuă, în timp ce voi puteți veni. 

(Loc gol pe bandă)...ele toate se scufundă. Sunt duse. Ziua s-a sfârșit; 

noaptea este demult trecută. Seara este departe...Ziua este demult trecută; 

noaptea continuă. Chiar Steaua de seară își revarsă Lumina. Păi, amurgul, 

timpul de pericol...Nu stați în scaunul vostru. Veniți sus aici, voi, fără Cristos, 
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voi care vreți să-L cunoașteți ca Salvatorul vostru. Veniți sus aici și 

îngenuncheați în timp ce El vindecă bolnavii. El vindecă ambele: sufletul și 

trupul. Rugați-vă, voi oamenii care aveți Duhul Sfânt, în timp ce acești 

păcătoși suspină aici la altar. Mă rog: „Fie ca Dumnezeu să vă ajute.” 

(Loc gol pe bandă)...ai credință...O domnișoară ca tine și agitată, crezi 

tu că El va vindeca acea agitație? Tu ai avut-o toată viața. Crezi că El te va 

face bine? Lasă-mă doar să-mi pun mâinile peste tine. Eu cred că Duhul 

Sfânt este aici. Eu cred că ungerea este. O, Isuse, această biată fată 

tânără, legată cu acest diavol de oprimare. Vino afară din ea, satan. Îți 

poruncesc prin viul Dumnezeu s-o părăsești...Tu n-o mai poți ține. Pleacă 

de la ea. Tu vei fi bine acum. Du-te, crede cu toată inima ta. 

(Loc gol pe bandă) Crezi tu că Dumnezeu va vindeca inima ta și te va 

face bine? Eu îmi pun mâinile peste sora mea în Numele lui Isus Cristos 

pentru ea să fie vindecată. În Numele lui Isus cere asta. Amin. 

(Loc gol pe bandă)  Eu îmi pun mâinile peste sora în Numele lui Isus 

Cristos. Fie ca ea să fie vindecată. Amin. 
90 (Loc gol pe bandă)...credincioși aici, înăuntru? O, bine. Acum, în timp 

ce eu---în timp ce eu mă rog pentru... Câți doresc să se facă rugăciune 

pentru ei? Ridicați-vă mâna. În regulă. Acum, de ce nu vă puneți mâinile 

unul peste celălalt, în timp ce eu mă rog aici... Doar puneți-vă ale voastre... 

Voi sunteți credincioși. Sfântul... Voi sunteți---voi sunteți tot atât de mult un 

Mesianișor cum este oricare altcineva dacă sunteți un credincios. Este 

aceea corect? „Aceste semne vor urma” pe cine? „Pe ei” p-e e-i, plural, 

„care cred.” Este aceea corect? „Dacă ei își vor pune a lor---a lor---mâinile 

lor peste bolnavi, ei se vor însănătoși.” Este aceea corect? În regulă, doar 

aplecați-vă capetele voastre și fiți în rugăciune unul pentru altul acum, în 

timp ce eu mă rog pentru... 
91 (Loc gol pe bandă)...în biserică. Unde este fratele L.C.? Păi, tu cu 

siguranță ai pierdut o mulțime din greutate de când te-am văzut cu câțiva 

ani în urmă. Am mâncat la tine acasă într-o zi. Eu nu știu---nu știu pentru 

ce ești aici. Tu știi asta. Dar asta ar putea să te ajute dacă eu doar vorbesc 

cu tine un minut. Nu-i așa? Pentru că eu te cunosc așa de bine, s-ar putea 

să te ajute dacă aș vorbi cu tine...?... Eu te-am cunoscut... (Loc gol pe 

bandă)...L.C și eu prin jur cu acel somon pe care l-ai gătit pentru mine...?... 

Eu am apreciat asta. 

Am---am duhul tău acum. Tu știi că ceva a luat loc atunci. Am prins 

duhul tău. Tu ai avut o mulțime de necaz. Ai fost în spital sau ceva de felul 

acesta. Ai fost... Vezi? Așa este! Ai complicații---doar epuizată și nervoasă 
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și necaz cu urechile tale și apoi... Așa este! Foarte agitată și epuizată. Crezi 

tu că eu o pot lua la o parte în Numele lui Isus Cristos? Vino aici. Tu, diavole, 

care încerci să ții această femeie evlavioasă, te provoc în Numele lui Isus 

Cristos, pleacă de la ea. Eu o eliberez în Numele lui Isus Cristos. S-a sfârșit, 

prietene. Du-te acasă și fii bine...?... 
92  Îți dai tu seama că cu acel cancer tu vei muri dacă Dumnezeu nu te 

vindecă? Crezi că El te va face bine? Eu îmi pun mâinile peste această 

femeie și provoc acest diavol în Numele lui Isus, să vină afară din ea. Amin.  

(Loc gol pe bandă) Îmi pun mâinile peste această femeie și provoc 

acest diavol. În Numele lui Isus Cristos, ieși afară din ea. Amin.  

Aceea o face. Aceea o face corect. 

(Loc gol pe bandă)...?...cu ceva timp în urmă...Ceva tocmai ți s-a 

întâmplat, nu-i așa? Tu stăteai acolo și ai fost emoționată în legătură cu 

asta, nu-i așa...?...Ia-L înapoi cu tine. Amin. 

(Loc gol pe bandă)...rău. Dar Dumnezeu este Vindecătorul acesteia, 

nu-i așa? În Numele lui Isus Cristos, fie ca aceea s-o părăsească și ea să 

fie bine. 
93 (Adunarea repetă după fratele Branham): Isus, eu te cred că Tu ești Fiul lui 

Dumnezeu. Eu cred că Tu ești Mesia. Eu cred că Tu guvernezi în Împărăția 

Ta, din care eu sunt parte prin credința mea în lucrarea Ta terminată. Tu  

ne-ai făcut această promisiune, că, „aceste semne vor urma pe cei ce cred: 

dacă ei își pun mâinile peste bolnavi, ei se vor însănătoși.” Eu sunt un 

credincios; iartă-mi necredința mea. Un credincios are mâinile peste mine. 

Eu mă rog pentru acel credincios; acel credincios se roagă pentru mine. Eu 

accept vindecarea mea pe baza Cuvântului Tău. Eu Îl pot simți aproape ca 

Conductor, mișcând în jos Cuvântul ca să mă facă bine. 

Acum, satan, eu te provoc...?...în Numele lui Isus Cristos să ieși 

afară din ei...?... 

Ridicați-vă în picioare acum. Acceptați-vă vindecarea voastră. 

Lăudați pe Dumnezeu cu toată inima voastră. Glorie, aleluia! Laudă să fie 

lui... 

 


